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PREDVOLILNA UMETNOST
(Mef) Boris Benčič, slikar, kipar, oblikovalec, 
opremljevalec, cineast in še kaj, je vpisal postdiplomski 
študij slikarstva in tako pravzaprav povzročil malo 
zmedo v slovenskem kulturnem prostoru, saj ni čisto 
jasno, kje bo mesto bodočega magistra ali doktorja 
slikarstva v primerjavi z akademskimi likovniki.
Boris to počne bolj za zabavo, ta pa pri državljanih 
Slovenije ni ravno domača žival, saj se znamo zabavati le 
na tuj račun, na svojega pa bolj malo. Zato tudi v tem 
predvolilnem času ne bomo deležni kakšnih posebnih 
dogodkov, ki bi jih pomnili vsaj do lokalnih volitev čez 
dve leti. Kolikor nam je znanega bomo spet gledali 
kandidate in vodje njihovih strank, jedli sardelice in 
nazdravljali z malvazijo ter poslušali narodnjake, ker so 
volitve pač dogodek za rajo in politike. Tisti, ki bi radi kaj

K Banka Koper

več pa bodo morali počakati na čas po volitvah, ko raja 
ostane raja, izvoljeni politiki postanejo modri, neizvoljeni 
pa zavistni in takrat naenkrat vsi prisegajo na znanje, na 
pamet in na modrost.
V naslednjih dneh bomo tudi na straneh Mandrača brali 
obljube, ki so namenjene predvsem tistim, ki radi 
verjamejo, toda volilni cirkus je pač takšne vrste zabava 
in z umetnostjo ter pametjo si ne bomo prav veliko 
pomagali. Treba se bo preprosto odločiti med več 
možnostmi. Če ste doslej vsaj malo spremljali dogajanje 
v občini in v občinski ter državni politiki, notem približno 
veste kako boste na volitvah ravnali. Če pa vas bodo 
prepričale besede brez vsake teže, sardelice in malvazija, 
potem bi bilo dobro, če bi vaš glas štel le polovično. 
Dobro za državo in dobro za vas, saj bi vam na ta način 
prihranili traume, ki vas bodo doletele, ko boste čakali na 
poceni neprofitna stanovanja, na delo za vse nezaposlene, 
na zdravstveni dom v Kortah in na zaprtje Gaviolija.
In če ne veste kam sodite vam zastavljam naslednje 
vprašanje: Ali bi zaupali svoj glas stranki, ki bi na 
predvolilni plakat natisnila fotografijo teh deklet s 
pripisom: Imejmo se radi.
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GRADIVO ALI 
PROPAGANDA?
Včeraj ste občani Izole našli v nabiralnikih novo številko 
občinskega glasila Bobnič, ki je v celoti namenjeno obveščanju 
o ureditvenem načrtu Svetilnik. Dejstvo je, da je gradivo 
predvsem informacija, a je, hote ali nehote, tudi zagovornik 
predlaganega projekta, saj so ga pripravili tisti, ki so ureditveni 
načrt izdelali. Drugo dejstvo pa je, da si protigradiva ne more 
privoščiti kdorkoli, saj protinačrta ni in tudi takšno obliko 
predstavitve si 'lahko privoščijo le redki. Tisti, ki so nasprotovali 
referendumu in še nasprotujejo ureditvenemu načrtu bodo 
seveda dvignili vik in krik, na občini pa bodo povedali, da ljudje 
potrebujejo celovito informacijo, da bi se lahko odločali po 
lastni pameti. Vsekakor pa ostaja vprašanje: Ali je res 
resnicoljubno, če na referendumsko vprašanje o čisto lokalnem 
problemu odgovaijajo vsi občani. Manj pozabljivi namreč še 
pomnimo grožnjo z referendumom o gradnji dragega 
Petrolovega servisa na obznici. Če bi mi takrat kdo zastavil to 
vprašanje, bi se verjetno odločil za gradnjo. Krajani Jagodja pa 
bi bili gotovo proti. Danes servis stoji in nič hudega se ni 
zgodilo. Kdo je torej imel prav?
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To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Ker pa se je predvolilni čas že dobro začel bomo do volitev v 
tej rubriki objavljali le tista pisma, ki po mnenju uredništva, niso rezultat 
predvolilne kampanje ampak dejansko opozarjajo na nek problem ali 
težavo, ki je skupna večjemu številu naših krajanov. Skratka: uredništvo 
si bo prizadevalo za to, da rubrika ne bo postala prostor za medsebojno 
obmetavanje kandidatov na oktobrskih državnozborskih volitvah.

IDZ IN DeSUS O SVETILNIKU
DESUS; Občinska organizacija Izola, Izvršilni odbor in
IDZ-DDI; Svet podružnice Izola sta na svojih organih sprejela naslednja

STALIŠČA DO UREDITVENEGA NAČRTA 'KOPALIŠČE PRI SVETILNIKU"
Še nepozidano zemljišče na tem izredno občutljivem delu mesta Izola, 

je bilo izziv že kar nekaj načrtovalcem. Ti načrti niso bili realizirani 
prav zato, ker niso vsebovali rešitev, katere bi neposredno prizadeti in 
tudi drugi občani sprejeli.

Tudi zadnji predlog, ki bo predmet odločanja na referendumu ne 
izpolnjuje pričakovanj. Celo nasprotno, na ta prostor vsiljuje pozidavo, 
ki ne prinaša ustrezne vsebine, temveč le dodatno obremenjuje 
infrastrukturo.

Nepozidana površina, ki je še ostala je premajhna, da bi lahko na njej 
ustrezno razvijali rekreativne in gospodarske dejavnosti, ki spadajo na to 
področje. Zato kakršnakoli pozidava izven preje navedenega namena, 
predvsem pa stanovanja in garaže na to področje ne spadajo.

V Izoli smo se izrekli, da bomo razvijali tiste gospodarske dejavnosti, 
ki izhajajo iz primerjalnih prednosti našega kraja. Zato je v razvoju Izole 
močno poudarjen razvoj turizma. Ker ta potrebuje čimveč prostora ob 
obali in ker se za tak razvoj našega kraja še posebej zavzemamo, je 
dolžnost in pravica vseh nas nasprotovati vsaki nenamenski pozidavi ob 
obali, še posebej pa na površinah ob "Svetilniku".

Referendumsko opredeljevanje občanov je smotrno le takrat, ko se 
odloča o najmanj dveh variantah rešitve določenega problema. Vsi 
občani Izole smo za napredek našega kraja, zato smo pričakovali od 
strokovnjakov in politikov, da nam ponudijo v izbiro strokovno izdelano 
alternativo, ne pa nekaj, kar ni ustrezno, ali pa nič. Zato je naše mnenje 
"boljše nič kot nekaj slabega".

Če smo že vsi občani Izole pozvani, da odločamo na referendumu, 
potem bi želeli odločati o stvareh, ki zadevajo širše območje in ki bodo 
občanom prispevale k boljšemu bivalnemu okolju, razreševanju 
problemov, ki jih vsakodnevno premagujejo oz. hitrejšemu razvoju 
gospodarstva, potem bi to z zadovoljstvom storili.

Nismo in verjetno tudi soobčani niso pripravljenii podpirati strokovne 
nedoslednosti in politične samovolje in s tem vsiljevati določenemu 
delu prebivalcev Izole stvari, ki jih le-ti zavračajo. Zatorej še enkrat 
bolje nič, kot nekaj kar ni dobro, saj bomo tako le pridobili.

Torej glasujmo proti predlagani pozidavi !

LDS - ČEMU REFERENDUM?
O ureditvenem načrtu Pri svetilniku v Izoli je bilo izrečenih že mnogo 

besed, vendar v 00 LDS vseeno menimo, da smo izolskim občankam in 
občanom dolžni nekaj pojasnil v zvezi s svojo podporo naknadnemu 
referendumu. Samo s poznavanjem posledic, kijih le-ta prinaša se bodo 
občani lahko s popolno odgovornostjo odločili kako glasovati.

Ureditveni načrt Pri svetilniku predvideva poseg v izolsko staro 
mestno jedro, ki pa je še vedno del izolske občine, zato v 00 LDS 
menimo, da je potrebno upoštevati mnenje vseh občanov in občank 
izolske občine. Obstajajo argumenti za sprejem odloka o ureditvenem 
načrtu in argumenti proti njemu. Prav je, da o usodi Izole odločajo 
ljudje, ki jo smatrajo za svoj dom kot celoto, čeprav morda živijo na 
podeželju.

Hkrati bi radi poudarili, da je naknadni referendum za občinski svet 
obvezujoč, kar pomeni, da bo o usodi punte odločila izključno volja 
občanov. Ne vseh, le tistih, ki se bodo referenduma udeležili. Zato Vas 
vabimo, da se s svojim glasovanjem izkoristite svojo pravico in opravite 
svojo dolžnost.

00 LDS, Izola

REFERENDUMSKE MANIPULACIJE X-tič
Tudi v Izoli so nekateri prevzeli sistem, ki ga nekateri njihovi idoli v 

Ljubljani stalno koristijo. To je ponavljanje laži v neskončnost, da 
izgleda resnična in uporaba pol in delnih resnic kar skupaj pomeni 
manipulacijo, če se tistim, ki jim je to namenjeno ne poda popolnih in 
celotnih informacij.

Združena lista socialnih demokratov iz Izole smo zadnje čase precej 
popularni v pismih bralcev v Mandraču (beri enih in istih predstavnikov 
praviloma desnih strank) saj nas kar naprej omenjajo in tudi zato se 
oglašam. Čas je, da tudi kaj odgovorimo.

Kar se tiče referenduma se držimo javne razprave. Poleg dosedanjih 
obravnav v krajevni skupnosti Staro mesto , objav in prikazov na 
običajnih javnih mestih in obravnavi na občinskem svetu , bo sedaj 
potekal še prikaz predlaganega z zazidalnim načrtom Svetilnik (nadalje 
ZN) še v vsaki krajevni skupnosti posebej.

Zato se v vsebino s tem kratkim člankom ne bom spuščal, ker se to na 
način kot so ga koristili dosedanji pisci ne da.

ZN je za Izolo zelo pomemben projekt, ki je nastal skozi dolgoletno 
delo in z upoštevanjem daljnoročnega razvoja Izole, s strokovnim 
projektiranjem in z upoštevanjem čimvečjega števila predlogov in 
pripomb krajank in krajanov ter drugih kot npr. Zavoda za spomeniško 
varstvo. Splošno vsaka sprememba pomeni odstop od obstoječega 
stanja. Na žalost malokdaj vpliva na vse pozitivno.

Območje Svetilnika, kot preprosto pravimo temu območju, je za Izolo 
izjemnega pomena. In ravno zato je potrebno nekaj storiti, saj je 
obstoječe stanje slabo in pomeni stagnacijo ne pa romantično ali kaj 
podobnega kar dajejo vedeti nasprotniki razvoja. Vse to bomo 
ugotavljali na predstavitvah.
Ugotoviti je potrebno, če ta ZN zagotavlja daljnoročno:
-razvoj naše Izole,
-ustvarjanje bolj življenskega prostora z urejenostjo celotnega območja,

-ohranjanje in na tistem mestu ustvarjanje videza in tipa mediteranskega 
mesta z zaključitvijo starega mesta,
-ohranja obstoječi park v celoti in vključuje čimveč narave ob 
pozidavah,
-reševanje prometnega kaosa v tem delu mesta, posebno parkiranja, ki 
dosega vrhunec v okolici cerkve Sv. Mavra kije sedaj obupna, 
-poudarja in povečuje značilnosti punte, ki je obkrožena z morjem, s 
parkom kamor smo in še zahajamo vse Izolanke in Izdani in ga NE 
zmanjšuje, urejuje gostinske in drugih storitve, kar bo vse zanimivo za 
turiste predvsem pa za nas , ki v Izoli živimo.

Predlagam Izolankam in Izolanom, da pridejo na zbore krajanov in si 
ustvarijo lastno mnenje in ga povedo na referendumu.

O tipu referenduma. Svetilnik je organsko območje stare in s tem 
celotne Izolske občine. Zato je prav, da o tem odločamo vse Izolanke in 
Izdani. Tudi občinski svetniki, ki ponavadi odločamo tudi o takih 
stvareh, smo iz cele občine. Prepričan sem, da ko bo enkrat(sploh se ne 
ve kdaj) ta ZN realiziran, bo koristen in bodo zadovoljni tudi tisti, ki 
živijo na tem območju in, ki bodo za čas del morali največ prenašati. 
Tako ga ocenjujem in tudi zato ga podpiram.

V njegovo primernost verjamemo tudi stranke ZLSD, ZZP in LDS, ki 
smo v občinskem svetu za ZN glasovali.

Za ocenjevanje zazidalnih načrtov po žaljivosti pa še nisem slišal, kar 
očitno poznajo v SLS-SKD, kot so zadnjič objavili.

Vidimo se na zborih krajank in krajanov in na referendumu.
Lep pozdrav

Lucio Gobbo,
občinski svetnik in predsednik ZLSD Izola
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GARAŽNA HIŠA? BODIMO RESNI !
Pišem kot krajan, živeč v neposredni bližini Svetilnika. Kar nisem 
mogel verjeti načrtu, ki seje porajal v glavah naših oblastnikov. Garažna 
hiša na Svetilniku, saj to je šala! Toda male neumnosti zrastejo v velike 

napake.
Kako bomo gradili garažo na samem koncu mesta, ki je srce in pljuča 

okolice? Ali se zavedamo škode, materialne in duhovne, ki jo bo ta 
poseg pustil na nas Izdanih? Ali bomo našim otrokom in nekoč vnukom 
le s solzo v očesu pripovedovali o oazi, kije nekoč bogatila ta del mesta? 
Izola si zasluži ljubezen in ne garažne hiše, vsaj na tem koncu mesta ne. 
Ali bi res komu osebna in gmotna pričakovanja porušila zidava garaže v 

vhodu v mesto?
Spoštovana gospa županja. Nekoč se je reklo "Mati županja". Ali da 

mati svojim otrokom kamen (beri garažni hišo), če jo ti prosijo kruha? 
Ali niso prošnje otrok le spodbuda k javnemu blagru? Zakaj se naš glas 
zanemarja? Zakaj smo mi lahko le nemi opazovalci uničevanja naše 
skupne lastnine? Da ne bomo nekoč prisiljeni reči "Mačeha županja"? 
Ta funkcija je preveč plemenita, da bi ji lahko to rekli. Spoštovana ga. 
županja, prisluhnite nam vendar! Garažna hiša je nesmisel.
Spoštovani Izolani! Bodimo vsaj enkrat v en glas. Bodimo bratski med 

seboj! Naš in Vaš glas odloča. Bodimo si edini, Izola si zasluži Svetilnik 
brez gražne hiše, Svetilnik, ki nam je v ponos! Recimo NE nesmislom!

Gregor Vučko 
Sergeja Mašere 5

PREDVOLILNA ZBOROVANJA ZDRUŽENJA 
BORCEV IN UDELEŽENCEV NOB IZOLA
vabi vse člane, prijatelje, somišljenike in vse, ki Vam je v srcu in duši 

upor proti tujemu jarmu, da se udeležite predvolilnih zborovanj:
- ZLSD - Združene liste socialnih demokratov
- DeSUS / IDZ - Demokratične stranke upokojencev Slovenije / Istrski 

demokratični zbor
- LDS / ZP - Liberalne demokracije Slovenije / Zveza za Primorsko

Upravni odbor ugotavlja, da so imenovane politične stranke doslej 

pokazale, da so domoljubne, protifašistične in se zavzemajo za 
ohranitev in razvoj vrednot NOB - Narodnoosvobodilnega boja 

slovenskega naroda.
Poleg tega ugotavlja, da imajo imenovane stranke največ realnih 
možnosti, da bodo odločale v bodočem parlamentu.
Vaš glas majhnim strankam, ki ne bodo dosegle 4% glasov si bodo 
razdelile imenovane politične stranke in druge politične stranke, ki 
izhajajo iz sodelovanja z okupatorji v 2. svetovni vojni in bi rade uvedle 
stare gospodarske, kulturne in politične odnose med nami.

Tako veseli so bili udeleženci tiskovne konference z ministrom za 
promet in zveze, Antonom Bergauerjem. Na koncu so bili novinarji s 
koprskega še nekako zadovoljni, manj pa izolski, ki smo izvedeli, da bo 

odsek Koper - Izola prišel na vrsto šele okoli leta 2006.

BOLNIŠNICA UPANJA OBUPANA

V ponedeljek se je v izolski bolnišnici mudila delegacija Ministrstv a 
za zdravstvo, ki sta jo poleg ministra dr. Andreja Bručana 
sestavljala še državna sekretarja prim. Janez Zajec ter dr. France 
Cukjati. Razgovorov z vodstvom bolnišnice, ki so se vrteli 
predvsem okrog iskanja rešitev za pokrivanje izgub, s katerimi se 
bolnišnica otepa, se je udeležil tudi direktor ZZZS Franc Košir, 
župani obalnih občin, direktorji zdravstvenih domov, lekarn ter 
predstavniki zasebnih zdravnikov in zobozdravnikov.
"Seznanjeni smo s problemi poslovanja in se zavedamo, da tega 
bolnišnica sama ne bo mogla rešiti. Pripravili bomo točen program vsaj 
delne sanacije, ki bi omogočila redno delo in sicer ga bomo obravnavali 
že čez 10 dni," je na obisku v Izoli povedal minister za zdravstvo.
Po besedah državnega sekretarja Janeza Zajca ima izolska bolnišnica 

največjo izgubo med slovenskimi bolnišnicami, ki jo bodo sicer 
poskušali omiliti, vendar je iz proračunskih sredstev ne bodo mogli v 
celoti pokriti. Tako bodo v bolnišnici še vedno vsak mesec pridelali 
nekaj deset milijonov tolarjev izgube, ki je v prvih šestih mesecih 
letošnjega leta znašala v povprečju 42 milijonov tolarjev na mesec 

Kot je že večkrat povedal direktor izolske bolnišnice dr. Tomaž 

Gantar, so v bolnišnici že izvedli vse možne varčevalne ukrepe tako na 
področju plač kot materialnih stroškov. " Gre za problem načina 
financiranja, kot je že lani ugotovila arbitražna komisija," je znova 

poudaril Gantar.
Po besedah Franca Koširja se pravila financiranja oblikujejo kot 
dogovor med vsemi 26 slovenskimi bolnišnicami, tako da jih ZZZS 
sama ne določa. V pripravi pa je paket skupnih rešitev za bolnišnice v 
Sežani, Šempetru in Izoli, ko naj bi z racionalno prerazporeditvijo 
števila postelj prišli tudi do takšne delitve finančnih sredstev, ki bo 
ugodnejša za vse tri zavode. "Tako bi prihodnje leto bolnišnica lahko 
začela s pozitivnim poslovanjem," je zaključil Košir.
Izolska županja Breda Pečan je opozorila tudi na že večkrat predlagano 
možnost zapolnitve kapacitet s strani pacientov iz hrvaške Istre, vendar 
so predstavniki ministrstva kot že doslej ob tem predlogu reagirali 

precej zadržano. (K.B.)

SLIKE ZA 
OSEBNE 
DOKUMENTE,

NA KATERIH Sl BOSTE ZAGOTOVO VŠEČ!
Z DIGITALNIM FOTOAPARATOM LAHKO NAREDIMO 

VEČ RAZLIČNIH FOTOGRAFIJ IZMED KATERIH 
BOSTE IZBRALI NAJBOLJŠO.

4 FOTOGRAFIJE ZA DOKUMENTE 1000 SIT.
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VOLITVE 2000
Četrta stran Mandrača bo do 12. oktobra namenjena zapisom v 
zvezi z volitvami. Tukaj bodo svoj prostor našle brezplačne 
(uredniške) predstavitve kandidatov in list, napovedi nekaterih 
predvolilnih opravil in zborovanj ter druge zanimivosti in 
zakonska določila v zvezi z volitvami. Za vsa druga obvestila pa bo 
treba seveda poseči po plačanih objavah, ki jim bomo v Mandraču 
namenili največ četrtino obsega posamezne številke Mandrača. 
Cena objav ostaja enaka kot je v veljavi po sprejetem ceniku.

IZŽREBAN VRSTNI RED STRANK IN LIST

14 IZOLSKIH KANDIDATOV
V Postojni, kjer je sedež volilne komisije 2. volilne enote (Primorska) so v 
sredo, 27. septembra, opravili žrebanje vrstnega reda strank oziroma list, 
ki bodo sodelovale na državnozborskih volitvah 15. oktobra.
V Izoli se bo za glasove volivcev potegovalo 14 kandidatov, od tega 13 

kandidatov strank in neodvisna kandidatka Mojca Brezavšček, ki bo kandidirala 

v vseh volilnih okrajih. Žreb je bil (če velja, da so v prednosti tisti na vrhu) 

naklonjen manjšim strankam, tiste, ki bodo imele glavno besedo v Izoli pa so 

bolj ali manj sredi lestvice. Stranke kandidirajo domače kandidate z izjemo treh, 

ki so postavile kandidate iz drugih krajev.

VOLILNA ENOTA 2 / VOLILNI OKRAJ 3
Kandidati po izžrebanem vrstnem redu 
L SLOVENSKA NACIONALNA STRANKA - SNS 
RADIČEVIČ PAVLE Radovljica

2 NOVA STRANKA
MEKOTA - PETRIČ KARMEN Koper

3 ZDRUŽENI ZELENI - ZELENI SLOVENIJE IN ZELENA ALTERNATIVA 
GOLJEVŠČEK FRANE (FRANC) Izola

4 MOJCA
FERLE - BREZAVŠČEK MOJCA Izola

5 SLS + SKD SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA 
KOVAČIČ JOŽEF MARLON Izola

6 ZLSD - ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV 
PEČAN BREDA Izola

7 SOCIALDEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE 
BIZJAK IVAN Izola

8 DEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE; DEMOKRATI SLOVENIJE - DS 
MOŽE PETRA Sežana

9 STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE SLOVENIJE 
VELAGIČISMET Koper

10 NSI - NOVA SLOVENIJA - KRŠČANSKA LJUDSKA STRANKA 
SAMOTORČAN SLAVKO Izola

11 LDS LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE 
GASPARINI MARIO, dr.med. Izola

12 DEMOKRATIČNA STRANKA UPOKOJENCEV SLOVENIJE - DESUS 
HAJŠEK IVAN Izola

13 NAPREJ SLOVENIJA - NPS 
TOŠIČ KONSTANTIN Koper

14 SMS - STRANKA MLADIH SLOVENIJA 
OVČAR PRIMOŽ Slovenske Konjice

NEKAJ ZANIMIVIH TABEL CATI CENTRA
Prehodi med strankami
EMIGRANTI 

IMIGRANTI

LOJALISTI

LDS SDS SLS+SKD ZLSD DtSUS SNS ZS DS

Najbolj lojalno volilno telo imajo LDS, SDS in ZLSD - blizu tri četrtine 
tistih, ki so leta 1996 volili te stranke, bodo te stranke volili tudi letos 
(LDS 75%, SDS 74% in ZLSD 72%). ZLSD pa je poleg tega uspela 
pritegniti največji delež novih volilcev.

lodvnski rv-isoo
-■—n. metoda CATI

NS!
0%. .------------------------------------------------------------------------------- .---------------------------------------.-------------------------------------- 1

19.8. - 25-8. 28.8. - 1.9. 2.9. - 8.9 9.9. - 15.9.

Po zadnji volilni napovedi CATI centra, bi LDS v prejšnjem tednu 
dobila 40 poslanskih mandatov. Sledila bi SDS z 18 mandati, SLS+SKD 
bi zasedla 13, Združena lista 11, NSi pa 5 sedežev v Državnem zboru. 
Pri tem izračunu, ki upošteva 3-odstotni prag za vstop v parlament, iz 
parlamenta izpadeta dve dosedanji manjši parlamentarni stranki, SNS 
in Desus. Vse kaže, da vlada oziroma vladne stranke ne znajo ali ne 
zmorejo izkoristiti prednosti, kijih prinaša ta vloga, saj si med volivci 
niso zagotovili pravega zaupanja. Na drugi strani je trend rasti LDS-a 
očiten, kar si lahko razlagamo tudi s povečano predvolilno aktivnostjo 
stranke ter izrazito naraščajočo priljubljenost njenega predsednika.

Zadnje javnomnenjske raziskave - 26.9.2000
LDS raste priljubljenost iz raziskave v raziskavo. Po zadnji raziskavi v 
Delu bi ji pripadlo 45.3%, SDS bi dobila 13.7%, ZLSD 11.7%, 
SLS-SKD 8.7%, NSi 7%, Desusu 4%. Veliko vprašanje je torej, ali bo 
Desusu uspelo prestopiti volilni prag. Ce jim to ne bo uspelo, bi levica 
izgubila pomembne 4 odstotke in s tem 4 poslance v parlamentu.
Tako bi bilo razmerje med levimi (LDS+ZLSD+DeSUS) in desnimi 
(SDS+SLS+SKD+NSi) strankami po zadnji anketi kar 61%:30% v korist 
levih. V primeru neuspeha Desusa je to razmerje 57%:30%. Tako 
visokih razlik ni bilo še na nobenih volitvah do sedaj. Potrebno pa je 
vedeti, na npr. SLS vedno dobiva kasneje na volitvah vec kot po anketah, 
tudi do 5% vec.
Udeležba
Vroče politično poletje in pomembne razprave, ki so od pomladi 
zaposlovale tako politiko kot javnost, so kot kaže pritegnile velik del 
slovenskega volilnega telesa. Namere o udeležbi na volitvah namreč 
rasejo že od začetka avgusta in trenutno več kot 80 odstotkov 
anketiranih meni, da se bodo zagotovo ali zelo verjetno udeležili volitev. 
Pričakujemo lahko, da bo dejanska udeležba nekoliko nižja, gotovo pa 
ne pod 70 odstotkov.
PRILJUBLJENI POLITIKI
1. Drnovšek 45%
2. Kučan 39%
3. Pahor 26%
4. Janša 23%
5. Peterle 11%
PRIMERJAVA NAPOVEDI VOLILNIH IZIDOV
Stranke Cati Delo Dnevnik
LDS 41 39 40
SDS 18 11 15
SKD+SLS 14 9 13
ZLSD 12 15 12
NSI 5 10 8

I
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PREDSTAVITVE KANDIDATOV 
IN PROGRAMOV
Dr. GASPARINI ADUT IZOLSKE LDS
Minuli torek je na novinarski konferenci 
svojega kandidata za poslanca v državnem 
zboru predstavila stranka LDS 
Liberalna demokracija Slovenije skupaj z 
ZZP - Zvezo za Primorsko, s katero tudi v 
Izoli skupaj nastopata na letošnjih 
volitvah. Gre za Maria Gasparinija, dr. 
med., ki je bil poslanec omenjene stranke 
tudi v sestavi državnega zbora, ki 
zaključuje svoj mandat.
" Prepričani smo, daje za državo dobro, daje po 
volitvah na oblasti ponovno stranka LDS, ki lahko 
zagotovi varen in uravnotežen razvoj, kot je to do sedaj že dokazovala. Hkrati 
smo zadovoljni, da imamo mnoge enake poglede z ZZP in da lahko na 
Primorskem pri teh volitvah nastopamo skupaj," je v svoji izjavi za javnost 
povedal Gasparini," Mi ne obljubljamo čudežev, niti ne instant rešitev za tisoče 
najrazličnejših problemov, niti ne revolucionarnih sprememb. Trdimo pa, da 
imamo jasno vizijo, kaj želimo, kaj je dobro za našo državo in kako to 
uresničiti." Pravi, da je trdno prepričan, da ima obalno območje velike, če ne 
celo večje možnosti razvoja kot marsikatero področje v Sloveniji. Razvoj 
naših krajev, pa tudi vse države vidi v odločnejši usmeritvi v turizem ter 
ustvaijanju dobrih pogojev za gospodarstvo, na našem področju predvsem za 
malo gospodarstvo in storitvene dejavnosti. Pri tem je treba zagotoviti tudi 
najvišjo stopnjo varovanja okolja, posebej morja. Hkrati pa tudi zagotoviti 
infrastrukturo - torej čimprej zgraditi avtocesto, obalno cesto in drugi 
železniški tir ter ustvariti sposobne ljudi, ki bodo znali smele projekte 
uresničiti, pri čemer misli na tretjo slovensko univerzo.
Gasparini meni, da je to je mogoče in v Državnem zboru uresničljivo na tri 
načine: s sprejemom ustrezne zakonodaje, ki bo upoštevala specifične potrebe 
našega področja, s sprejemom in izvajanjem takšne davčne politike, ki bo 
razbremenila dejavnosti povezane s turizmom in obremenila dejavnosti, ki 
okolje oneznažujejo ter s finančno pomočjo prej omenjenim projektom.

CESTA KOPER - IZOLA ŠELE 2006
Če bi bila takrat dograjena bi bili še nekako zadovoljni, v resnici pa se 
bo gradnja takrat šele začela. Tako so vsaj izzvenele besede Ministra 
za promet in zveze, Antona Bergauerja, ki so ga v Koper povabili 
vodstvo in kandidati stranke SLS - SKD Slovenska ljudska stranka.
Minister je, skupaj s sodelavci - državnimi sekretarji - predstavil program 
gradnje hitrih cest do Slovenske Istre. Vsekakor gre za velike gradbene 
projekte, od katerih bodo nekateri terjali tudi tri leta gradnje, prioritete pa 
gredo približno tako-le: Kozina - Klanec, Klanec - Bivje, Bivje - Škofije, 
Bivje - Luka Koper, šele zatem prideta na vrsto oba izolska odseka: Koper 
- Izola in Jagodje - Lucija. Oba projekta sta sicer v teku, varianta za odsek 
Koper - IZola je izbrana, urbanisti pa morajo najti še nekaj rešitev, da bi 
obvarovali čimveč kmetijskega zemljišča. Glede odcepa od Jagodja proti 
Luciji pa so v igri razne variante, dogovorjeno je le, da se bo Piran 
"napajal" po slemenski cesti. Podrobneje o projektih pa v naslednjem 
Mandraču.____________________________________________________________

MARLON KOVAČIČ - SVETNIK ZA POSLANCA
Svojega kandidata za poslanca v državnem 
zboru je na novinarski konferenci predstavila 
tudi občinska podružnica SLS SKD Slovenske 
ljudske stranke. Gre za 41 -letnega Jožefa 
Marlona Kovačiča iz Izole, po poklicu 
ekonomista, ki je zaposlen na Davčni upravi 
RS in je tudi izolski občinski svetnik.
Kovačič je povedal, daje kandidaturo sprejel zaradi 
tega, ker meni da poslanci Slovenske Istre premalo 
naredijo za svoj kraj. "Na okolje iz katerega 
prihajajo, v Ljubljani kar malo pozabijo, volilci pa pričakujejo, da bo poslanec 
za svoj kraj nekaj naredil," meni in zagotavlja, da se bo v državnem zboru 
zavzemal tudi za ureditev nerešenih problemov, ki zadevajo naš geografski 
prostor.
Tako si bo prizadeval za postavitev morske meje v Piranskem zalivu tako, da 
bo slovensko morje mejilo z italijanskim, hrvaškim in mednarodnim morjem.
"Morje in obala morata ostati javno dobro, kar pomeni, da mora imeti 
vsakdo zagotovljen prost dostop do morja."
Med prednostnimi nalogami s področja kmetijstva navaja zaščito domačih 
kmetijskih proizvodov z blagovno znamko geografskega porekla, ureditev 
namakalnih sistemov ter zaščito kmetijskih površin pred pozidavo, tudi na 
področju izolskega amfiteatra.
Država bi morala po njegovem mnenju mladim omogočiti, da opravljajo 
pripravništvo za katerikoli poklic, še prej pa jim zagotoviti zares brezplačno 
šolanje.Po njegovem mnenju je finančna nedisciplina najšibkejša točka v 
našem gospodarstvu in država bi morala čimprej urediti to vprašanje.
'S svojim delom v občinskem svetu sem pokazal, da sem pripravljen na 
trdo delo in da se borim za Izolo in Izolane, ne pa za zasebne interese 
posameznih skupin. Prepričan sem, da bodo volilci znali videti moje 
prednosti in bom izvojen," meni Marlon Kovačič (K.B.)

SDS - DELAVNO DO VOLITEV
V občinskem odboru SDS so pripravili obsežen program aktivnosti s 
katerimi bodo predstavljali svoj program in skušali dobiti čimveč podpore 
za njihovega kandidata, Ivana Bizjaka Kandidata in predvolilni program 

stranke bodo novinarjem predstavili na tiskovni konferenci v petek, 29. 
septembra ob 12. uri v Hotelu Marina.
V ponedeljek 2. oktobra bodo ob 18.30 v Hotelu Koper pripravili pogovor 
na temo: Navezava Luke Koper na evropsko omrežje železnic z drugim 
tirom. Hkrati bodo predstavili program SDS za Slovensko Istro. Med gosti 
bo sekretar Ministrstva za promet in zveze, Peter Verlič, predstavili pa se 
bodo tudi vsi kandidati iz Slovenske Istre.
V četrtek, 5. oktobra se bo ob 17.00 v gostišču Sovec začelo veselo 
druženje članov in simpatizerjev stranke. Gost bo Ivo Hvalica, hkrati bodo 
javno predstavili kandidata Ivana Bizjaka.
V petek, 6. oktobra bodo ob 17.00 v Hotelu Marina predstavili svoja 
stališča do ureditvenega načrta Svetilnik, poleg kandidata pa bo 
sodeloval tudi državni sekretar Ministrstva za okolje in prostor, Niko Jurca.

PREDVOLILNO SREČANJE
ZLSD Izola

v Petek, 29. septembra 2000 ob 18.00 uri na LONKI v Izoli
ZDRUŽENA USTA
socialnih demokratov
Območna organizacija 
Izola

Volilni program ZLSD in program na lokalni ravni bosta predstavila:
BORUT PAHOR, predsednik ZLSD in

BREDA PEČAN, naša kandidatka za poslanko v Državni zbor

Sledi kratek kulturni program s klepetom, zakusko (sardele) in pijačo.

Bmokujmia &
Predsednik Lucio Gobbo

P.s. V primeru slabega vremena bomo srečanje preselili v dvorano Srednje gostinske šole.
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IGNORANCA BREZ MEJA
Jože Černelič, ki skrbi za 
gospodarske dejavnosti v 
občini izola in tako tudi za 
turizem je bil nemalo 
presenečen, ko je ugotovil, da 
bogat seznam prireditev, ki jih 
pripravljamo v Izoli za leto 
2001 ni bil deležen nikakršne 
pozornosti Centra za 
promocijo turizma Slovenije.
Pravzaprav je ugotovil, da 
se na seznam njihovih prireditev ni uvrstila nobena od izolskih 
prireditev, niti Eurofest niti Mediteran festival niti Ribiški praznik 
ali katera od novih prireditev. Ko je z začudenjem povprašal zakaj 
takšen odnos je izvedel, da prireditev pač ne poznajo in naj jih 
detaljneje predstavi. Zdaj je o vsaki napisal nekaj osnovnih informacij, 
zraven pa še izrazil nezadovoljstvo nad takšnim ravnanjem Centra, saj 
je bila Izola lani, po oceni turističnih strokovnjakov, eno najbolj 
živahnih mest v Sloveniji. Vedeti je treba, da ne gre za financiranje teh 
prireditev ampak predvsem za njihovo uvrščanje v koledarje turistične 
ponudbe Slovenije. Lani iz tega naslova Izola ni dobila niti tolarja. 
Prebrskali smo nekaj spletnih strani Centra za promocijo turizma in 
Slovenske nacionalne turistične organizacije ter že na naslovnici 
ugotovili, da morje ni del slovenskega turizma, katere prireditve pa so 
tam napovedovali za leto 2000 pa si lahko preberete v nadaljevanju in si 
ustvarite svoje mnenje. Strani sona naslovu: www.slovenia-tourism.si

Prireditve na spletni strani xxxx: Idrija : Stalna razstava ob 500 letnici mesta in 
rudnika / Likovne, fotografske ter druge razstave avtorjev iz Kamnika / Knjižnica 
Zreče / Panoramski poleti z letalom nad Slovenskimi Konjicami / Zreče: Disko 
glasba, Ples ob živi glasbi / Izlet na Lovrenška jezera / KTC Rogla : Vožnja s 
panoramsko sedežnico / Z avtobusom na Roglo / Arboretum Volčji Potok: Cvetje za 
novo tisočletje / PIGD Svilanit: Proslava ob 30. letnici društva / Kamnik: Teden 
otroka in teden prometne varnosti / Kamnik: Festival musica aetema / Sebeborci: 
Državno prvenstvo v sledenju / Kamnik: Veseli december / Prikaz predelave lanu v 
Prosenjakovcih / Razstava Ribnica in njeno šolstvo v času Prešerna / Otvoritev 
razstave France Bevk in Bevkova knjižnica v Cerknem / ZKO Kamnik: Dnevi 
evropske in kulturne dediščine / Zreče: Slikarske EX TEMPORE / TIC Cerknica: 
Dnevi odprtih vrat v Krpanovi deželi / Idrija: slikarska razstava: Rafael Terpin: Hiše 
in griči / Sežana: Otvoritev razstave Pilotski projekt Krasa / Cerknica: Koncert, 
trobilni kvintet orkestra Slovenske policije / Zreče: Trgatev / Zreče:nogometna tekma 
NK Zreče: NK Hajdina / Cerkno: Bachov orgelski ciklus 2000 / Kamnik: Dan kmetic 
/ Karitas Zreče: Vseslovensko romanje v Rim / Odprto prvenstvo občine v šahu v 
Ivanovcih / KTD Betlehem Selo: MARTINOVANJE / Moravske toplice: 
MARTINOVANJE / Tradicionalni božično - novoletni turnir v streljanju s zračno 
puško v Sebeborcih / Kamnik: Tradicionalni novoletni sejem / Moravske toplice:

KERAMIČNA DELAVNICA
8. oktobra ob 15. 00 uri - Ljubljanska 3, Izola

Snežiča Krajnc in Riccardo Gei
Vas vabita na ogled keramične delavnice v kateri bodo sodelovali: 

izolska županja Breda Pečan, piranska županja Vojka Štular in 
župan Mestne občine Koper Dino Pucer ter še pet znanih 

slovenskih obrazov. V delavnici bo delo potekalo 5 ur.
Med občinstvom bodo organizatorji izbrali 6-člansko komisijo, ki bo 

izbrala najboljši izdelek.

NEPROFITNA STANOVANJA 
DO KONCA LETA
Komisija, ki obravnava 
prošnje za dodelitev 
neprofitnih stanovanj, bo 
v naslednih dneh končala 
s svojim delom, do 15. 
oktobra pa naj bi bila 
sestavljena tudi
prednostna lista. Tako 
bodo tisti, ki so se na 
razpis prijavili kmalu 
izvedeli, ali bodo prišli do 
stanovanja.
Kot je pojasnila Borka Pavič, direktorica stanovanjskega sklada za 
izgradnjo neprofitnih stanovanj, komisija pravkar opravlja še zadnje 
obiske pri prosilcih, saj so se odločili, da obiščejo prav vse, ki so se 
prijavili na razpis in izpolnjujejo razpisne pogoje. Slednjih je po 
neuradnih podatkih 34, medtem ko se je na razpis prijavilo skupno 52 
kandidatov.
Tisti, ki bodo izpadli iz liste za neprofitna stanovanja, imajo še eno 
možnost, saj so se s tem avtomatično uvrstili na listo za socialna 
stanovanja, za katera pa se poteguje precej več prosilcev.
"Pomembno je, da smo z našim razpisom ponudili interesentom za 
neprofitna stanovanja možnost lastne udeležbe v višini od 5 do 10 
odstotkov, s čimer so si pridobili dodatne točke. Prav vsi, ki so se 
prijavili na razpis so ponudili, da sami prispevajo 10 odstotkov. Vendar 
pa to ni bil neposreden pogoj za dodelitev stanovanja," je pojasnila 
Pavičeva.
Po predvidevanjih naj bi bilo 30 stanovanj v stolpiču v Livadah nared 
že pred novim letom, ko bi se 22 najemnikov neprofitnih stanovanj že 
lahko vselilo. Sicer pa je preostalih 6 stanovanj odkupilo Ministrstvo 
za notranje zadeve in jih bo namenilo za svoja kadrovska stanovanja, 
medtem ko bosta dve stanovanji namenjeni za službene potrebe 
občine in bosta s pomočjo razpisa dodeljeni zaposlenim v javnih 
zavodih, katerih ustanoviteljica je občina.
Vrednost investicije je znašala 250 milijonov tolarjev, od katerih je 
večino sredstev prispeval občinski proračun, 72 milijonov pa so 
pridobili na razpisu državnega stanovanjskega sklada.
Že takoj po predaji stanovanj pa se bodo lotili priprav na gradnjo 
novega stolpiča, za katerega načrtujejo, da bo zgrajen leta 2003. 
Predvidevajo, da bodo do leta 2006 dogradili še en tovrsten objekt in 
s tem skupno zagotovili novih 60 stanovanj v prihodnjih šestih letih. 
(KB.)

UČITELJI OŠ VOJKE ŠMUC 
VRNILI OBISK ŠVEDOM
Pretekli teden je nekaj učiteljev OŠ Vojke Šmuc obiskalo osnovno šolo v 
Karlstadu na Švedskem. S tem so vrnili obisk švedskim učiteljem, ki so jih 
gostili v mesecu maju ter jim predstavili pouk na naši šoli.
"Spoznali smo švedski šolski sistem ter obiskali nekaj različnih šol. Zanimal nas 
je kombiniran pouk, delo z učenci s posebnimi potrebami, prisostvovali pa smo 
tudi pouku mlajših otrok, kar je zelo podobno našim prvim razredom devetletke, 
pa tudi angleškega jezika ter glasbe," je o obisku povedala ravnateljica Diomira 
Tkalčič.
Ogledali so si tudi znamenitosti kraja, dogovorili pa so se tudi za nadaljnje 
sodelovanje. "Maja prihodnje leto bo Izolo obiskalo deset švedskih otrok, ki 
bodo preživeli nekaj dni na naši šoli z ustreznim programom, septembra pa 
bodo deset naših osmošolcev gostili Švedi," je napovedala Tkalčičeva. 
Mednarodno sodelovanje učiteljev in otrok pa se nadaljuje, saj bodo že prihodnji 
teden gostili učence Osnovne 
šole Revinc Lago iz Italije, 
konec oktobra pa se bodo 
srečali s predstavniki angleške, 
italijanske in poljske šole s 
katerimi sodelujemo v okviru 
Comeniusa. Srečanje je 
namenjeno pripravi
konkretnega sodelovanja otrok 
in učiteljev v okviru tega 
evropskega projekta._________



KRAPI ALI ŠČUKE ?
V preteklih nekaj tednih je bilo na ulici, v gostilnah in bifejih, pa tudi v časopisih - 
Mandraču in Primorskih novicah - povedanega in napisanega toliko na račun 
izolske županje v zvezi z Ureditvenim načrtom "Pri Svetilniku" v Izoli, da bi bilo 
videti zelo čudno, če se na koncu vseh koncev le ne bi oglasila in povedala kakšno 
besedo tudi v svoj bran.
Najprej naj povem, da se ne bom posebej spuščala v ozko strokovna vprašanja, ker so ta 
kvalitetno in zelo korektno ter nevtralno obdelana v Bobniču -La Crida, ki je prišel 
včeraj v vse izolske domove. Moje pisanje je namenjeno predvsem odgovorom na 
nekatere nizke udarce in trditve, kijih ne morem imenovati drugače kot laži.
Nekateri pisci so mi pripisali da "nočem poslušati krajanov..., da se (verjetno po 
mojem naročilu-moj komentar) kljub naknadnemu referendumu izdeluje projektna 
dokumentacija..., da je moja ambicija moj pohlep po moči..". Ob takih osebnih 
diskvalifikacijah in podtikanjih je treba vendarle vedeti, da je treba za nekaterimi 
trditvami tudi stati.
Da izolska županja noče poslušati ljudi - no, to bi morda kdo lahko verjel, če bi trditev 
objavili v Lendavi ali Žalcu, kjer večina ljudi ne pozna izolskih občanov in županje in 
njihovih medsebojnih odnosov. Zato me prav nič ne skrbi, da bi taki trditvi verjeli Izolani 
in seji lahko samo nasmejem.
Precej grša in bolj podla je trditev, da izdelujemo projektno dokumentacijo, čeprav je 
razpisan referendum in da me muči pohlep po moči. V kolikor bi res naročali projekte, bi 
moral pisec te trditve, ki je ob vsem drugem tudi občinski svetnik, zahtevati od 
Nadzornega odbora občine, da to preveri, saj bi s tem bi trošili javna sredstva brez 
zakonite podlage, brez javnega razpisa ter za namen, ki ni opredeljen v proračunu občine. 
Glede pohlepa po moči pa samo to - kot je videti, pisec ne ve, da sprejem ali zavrnitev 
ureditvenega načrta ne daje nikomur v tej občini, niti županji ne, nobene dodatne moči. 
Če bo referendum potrdil odlok, se bo v Izoli spet nekaj novega dogajalo, če ne, bomo pač 
ostali na istem kot do sedaj: prehod iz parka pri svetilniku v staro mestno jedro bo še 
vedno onemogočen, ker ga bodo nekateri krajani še naprej preprečevali z zapiranjem 
zemljišč v javni lasti za privatne ograde. Tisti, ki na veliko razlagajo, kako je treba graditi 
parkirišča in garaže na obrobju mesta, se bodo še naprej tlačili s svojimi avtomobili na 
Veliki trg in v Kopališko ulico, obiskovalce pa preganjali na parkirišče pri ladjedelnici. Še 
vedno bo kopališče pri svetilniku dolgo le 150 metrov, cela zahodna obala pa bo 
namenjena le sprehodom, park bo urejen le toliko, kolikor bo to omogočal sproten dotok 
denarja v proračun. Območje med trgom sv. Mavra, Levstikovo, severno in zahodno 
obalo polotoka, Kopališko, Smareglijevo in Trubarjevo ulico bo ostalo eno bolj 
zanemarjenih, nedostopnih in zapuščenih območij Izole.
Drugi pisec trdi, da na vprašanje, kako bo potekal dovoz do garažne hiše ni bilo 
odgovorjeno in "da ZN ne rešuje tega problema in ni problem tega ZN". To ni res!
Tako na seji Občinskega sveta kot tudi na zboru krajanov je bilo jasno povedano, da bo 
dovoz in odvoz iz garaže urejen po enosmernih ulicah tako, da bo za enosmerni promet 
dokončno usposobljena Tovarniška ulica v celoti in bo Kosovelova ulica postala 
enosmerna vse do izteka pri Trgu padlih za svobodo.
Prav tako ni res, da ni bil podan odgovor, kako se bo odvažal in dovažal gradbeni 
material z gradbišča in nanj V današnjem Mandraču boste lahko prebrali v 35. členu 
odloka o ureditvenem načrtu "Pri svetilniku", da naj bi material od izkopov odvažali po 
moiju ali pa naj bi se uporabil za nasipavanje na območju (širitev sprehajališča in plaže). 
Prav nič nenavadnega bi ne bilo, če bi tudi gradbeni material za gradnjo izvajalec dovažal 
po morju, saj je konec koncev carinski pomol v neposredni bližini.
Se bolj debela je tista, da naj "bi poseg bistv eno spremenil veduto Izole" in "da bi bilo 
treba ob posegu večino dreves podreti". Take trditve se slišijo tudi po ulici in v oštarijah, 
vam, spoštovani bralci, pa svetujem, da si temeljito preberete in ogledate Bobnič, ki ste 
ga večina dobili včeraj ali danes na dom in kjer je večina odgovorov na take izmišljotine 
tako napisanih kot tudi narisanih oziroma fotografiranih.
Seveda je najlaže pisati stvari, za katere mislimo, da jih nihče ne bo preverjal, vedar bo 
zdaj malo drugače. Če tisti, ki je prisostvoval razlagi odloka, ki je videl načrte, ki si je 
morda celo vzel čas in si ogledal situacijo na terenu, potem zapiše, da odlok "predvideva 
zabetoniranje izolske Punte", ne morem pomisliti drugega, kot daje nameraval zavajati 
vse tiste, ki te možnosti niso imeli ali si niso vzeli časa, da bi si načrte sami ogledali. Sedaj 
bodo lahko njegovo trditev preverili vsi občani Izole.
Tudi trditev, da se svetovalni referendum razpisuje samo za krajevno skupnost, je iz 
trte izvita, saj je v zakonu o lokalni samoupravi v 46. b členu zapisano, da se svetovalni 
referendum razpiše za vso občino ALI njen del. Občinski svet bi se moral v primeru, da bi 
se odločil za razpis svetovalnega referenduma, odločiti, ali ga bo razpisal samo za KS 
Staro mesto ali za vso občino.
In tu smo sedaj pri bistvenem vprašanju: ali je prav, da se smejo na referendumu o 
ureditvenem načrtu za določeno območje občine, pa naj bo to UN Svetilnik ali UN Ob 
mestnem stadionu ali morda bodoči UN Šared, Cetore ali pa o kakem drugem območju 
do vprašanja opredeliti samo tisti volilci, ki živijo na tem območju ali je to vendarle 
pravica vseh volilcev v občini. Res nenavadno je trditi, da krajani drugih krajevnih 
skupnosti "niso direktno življenjsko in premoženjsko ogroženi", ko se pogovarjamo o 
ureditvenem načrtu Pri svetilniku, ko je šlo za zazidalni načrt Livade II, pa smo vabili na 
zbore krajanov enakopravno tudi krajane iz KS Haliaetum in iz KS Jagodje Dobrava. 
Sploh pa je precej deplasirano govoriti o življenjski ogroženosti v zvezi z izvajanjem 
nekega ureditvenega območje. Včasih seje reklo:"Blekneš in ostaneš živ!" in marsikatera

je bila napisana in rečena teh nekaj tednih prav v tem slogu. In če bi pripeljali trditev o 
pravici do odločanja o urejanju posameznih območij do absurda, bi lahko zahtevali, da o 
posameznem prostorskem aktu na sejah občinskega sveta glasujejo samo svetniki iz 
posamezne krajevne skupnosti, saj naj bi se ostalih svetnikov zadeva sploh ne tikala! 
Eden od piscev mi je po ovinku celo poskušal podtikati neke mračne namene v zvezi z 
ugotavljanjem izida referenduma, saj me obtožuje, da mu nisem odgovorila na "jasno 
zastavljeno vprašanje, kako se bo rezultat referenduma ugotavljal" in od mene "zahteva, 
da javno objavim način ugotavljanja rezultatov referenduma pred datumom izvedbe 
referenduma t.j. 15.10. 2000."
Seveda je po svoje laskavo, če mi moji nasprotniki pripisujejo, da vem in znam več, kot je 
dejansko res. Prav tako mi seveda gode, če od mene pričakujejo, da sem sposobna razen 
svojega županskega dela opravljati še delo razlagalca zakonov, statuta, odlokov, pa delo 
občinske in republiške volilne komisije, vendar ste lahko prepričani, da si ne bom vzela 
časa, da bi namesto njih prebirala zakon o lokalni samoupravi in zakon o referendumu in 
ljudski iniciativi. Ne bom odgovarjala na zahteve ljudi, ki so preleni, da bi si sami 
prebrali predpise, na osnovi katerih morajo delati volilne komisije, ki edine ugotavljajo 
izide volitev in referendumov. Župani nismo pristojni za razlago volilne in 
referendumske zakonodaje in tudi nobenega opravila v zvezi z njo ne izvajamo, zato tudi 
ne naslavljajte takih zahtev name, ampak na pristojne organe!
In nazadnje: Izola je zagotovo občina, kjer smo že velikokrat dokazali, da znamo eden 
drugega poslušati in razumemo, da so vse zadeve, ki se nanašajo na občino, skupne, da 
jih urejamo skupaj, torej tudi odločamo o njih vsi in za vse. Vendar pa je treba tudi 
ponovno povedati, da se ne moremo odločati o stvareh, ki jih ne poznamo. Zato so naši, 
izolski, delavci na Uradu za prostorsko načrtovanje pripravili zelo nazoren pregled 
predvidenih sprememb, ki naj bi se zgodile na območju pri svetilniku, če bo ureditveni 
načrt potrjen in jih objavili v Bobniču - občinskem glasilu. Pozorno preberite, kar piše v 
njem, zabeležite si vprašanja,na katera ne boste našli odgovora, da jih boste zastavili na 
zborih krajanov naslednji teden. Ni pomembno, kako se boste odločili na referendumu. 
Pomembno je, da se boste odločili takrat, ko boste prepričani, da veste res vse, kar 
potrebujete za samostojno in zavestno odločitev. Če vas bo večina ugotovila, da 
predlagane rešitve niso dobre, se pač ne bo nič novega zgodilo na tem koncu Izole in 
barka bo šla naprej. Če boste večinsko presodili, daje ureditveni načrt v skladu z vašimi 
pričakovanji, pa bo to območje v roku treh, štirih let dobilo bolj urejeno, prijazno, za 
kopanje bogatejšo in še vedno enako ali celo bolj zeleno podobo kot sedaj.
V zadnjih nekaj letih smo se v Izoli navadili, da se kar naprej nekaj dogaja, spreminja, 
gradi. Večini je to všeč. Nič nenavadnega. Naveličali smo se živeti v sicer mirni in tihi, a 
dolgočasni in brezperspektivni mlaki, kjer se dobro počutijo samo krapi. Zaželeli smo si 
šumenja valov, pihanja vetra okoli ušes, hitenja bistre reke. Vendar je izbira v naših 
rokah. Krapi ali ščuke?

Županja: Breda Pečan

PAPIRNICA IN KNJIGARNA N

NAUTILUS
POSTOJNSKA 7, IZOLA - tel./fax: 6416 - 694

TEDENSKA PONUDBA
OD 2. DO 7. OKTOBRA

AKCIJSKE CENE 
ure SWATCH, CASIO, 
TIMEFORCE, FOSSIL

URNIK
ODPRTO od 7.30-19.00
SOBOTA od 9.00 do 13.00 !



KAPUČINO
ROKOMET
NESREČEN PORAZ VPIHANO 
M-Degro PIRAN:R.DAEW00 IZOLA 
2524(11:12]
Bajc Daewoo Izola: B. Šmitran, Stubelj, 
Hodžič 4, Petrinja 1, Adamič, 
Kovljenič, Hmjič, Mitruševska 1, 
Božič, D. Šmitran 8, Argenti 3, Bošnjak 
4, Višnjevec 3, Bubola

NOGOMET
Nogometaši Avtoplusa iz Kort so bili v 
tem kolu prosti a so kljub temu ohranili 
tretje mesto na prvenstveni lestvici. V 
nedeljo pa jih čaka domača 
prvenstvena tekma z Jadranom iz 
Dekanov.

PRIMORSKA LIGA 
IZOLA ZMAGALA V DERBIJO 
lzola:Portorož Piran 2:1 (0:1)
Strelca za Izolo: Hasič, Mujkič 
MNK IZOLA: Kranjec, Hoti, Gavrič,
Maletič (Tomič), Kompara, Cerič,
Čavar, Kraja, Starčevič, Mujkič, Bauer 
(Hasič)
Derbi med Izolani in Pirančani je bil 
vroč, morda celo nekoliko preveč, saj 
je sodnik izključil kar tri igralce,
Čavarja in Krajo pri Izdanih in Kariša 
pri gostih. Pirančani so bili v prvem 
polčasu boljši in so povedli v 38 
minuti, v drugem delu pa so domači 
zaigrali odločneje in povsem zasluženo 
premagali solidne goste.
V nedeljo čaka Izdane odločilno 
srečanje v katerem se bo videla realna 
vrednost te ekipe, saj odhajajo na 
gostovanje k drugouvrščeni Postojni.

MLADINSKE LIGE
1. mladinska liga 
MNK Izola:HIT Gorica 2:1 
1. kadetska liga 
MNK Izola:HIT Gorica 0:2 
Primorska mladinska liga 
Avtoplus:Komen 2:1 

Primorska kadetska liga 
Avtoplus:Venus Rakek 5:3

BALINANJE
VISOK PORAZ IZ0LAN0V 
BRDO JADRAN IZOLA 20^4
Izdani so nepričakovano visoko izgubili z Brdom, 
ki je bistveno slabše uvrščeno na prvenstveni 
lestvici. Tako so zapravili še zadnjo možnost, da bi 
na koncu osvojili visoko tretje mesto in za 
naslednje leto napovedali pohod na superligo.
V neslednjem kolu bodo igrali v gosteh pri vodilni 
ekipi Mlinarja in s takšno igro se jim ne obeta nič 
dobrega.

Izolanke so v Piranu igrale zelo 
angažirano, kar ni nič nenavadnega, saj 
jim za domače derbije nikoli ne 
zmanjka pravega motiva. Tudi žoga je 
stekla in po prvem delu igre so vodile za 
zadetek, domače igralke, ki so zagotovo 
finančno bistveno drugače preskrbljene, 
pa niso našle pravega orožja proti 
mladim izolskim igralkam.
V drugem polčasu sta se ekipi 
izmenjavali v vodstvu, tik pred koncem 
je bilo še 23:23, potem pa sta sledili dve 
napaki, ki so jih izkušene domače 
igralke znale kaznovati.
V soboto bodo Izolanke igrale doma s 
škofjeloško Jelovico, ki je bila vedno 
trd oreh za domače moštvo, zato bo 
pomoč s tribun še kako dobrodošla.

SYDNEY 2000
ŽBOGAR POPRAVLJA UVRSTITEV

VAsilij Žbogar je v težkih 
vremenskih pogojih v sedmi 
regati prijadral skozi cilj kot 
sedmi in je trenutno na 23. - 
tem mestu. Do konca 
tekmovcanja bodo jadrali še 
štiri regate in ob dobrem 
jadranju uvrstitev med prvih 
15 jadralcev ni nemogoča.

KEGUANJE
Začelo se je tekmovanje v kegljaških ligah, ki je za 
začetek prineslo veliko veselja izolskim 
kegljačicam, ki so prepričljivo rezultatsko 
prepričljivo premagale ekipo Postojnske jame s 
7:1,čeprav so bili posamični izidi dokaj tesni.

MEHAN0 IZ0LA:P0ST0JNSKA JAMA 7:1 
(2442:2410)
V drugi moški ligi zahod so igralci Mehana doma 
izgubili z Ljubeljem 3:5.

17. Petrol rally Velenje 
JEREB DRŽAVNI RALLY PRVAK
Zmagovalca letošnjega 17. Petrol Rallyja Velenje 

sta Andrej Jereb in Metod Kurent s seat ibizo kit 
car.To je njuna druga letošnja zmaga na dirkah za 
državno prvenstvo, julija sta že zmagala na 
Martinskem Rallyju, trikrat pa sta bila druga.
Zmaga v Velenju ju je popeljala do naslova letošnjih 
državnih prvakov v rallyju, saj najhujša tekmeca 
Darko Peljhan in Miran Kacin Velenjskega rallyja 
nista končala, prav tako pa nimata točk z 
omenjenega Martinskega Rallyja v Dugem Selu (od 
šestih dirk šteje pet najboljših rezultatov, Andrej jih 
ima že pet (skupaj 85 točk), Darko tri (skupaj 60 
točk) in jih z zmago na zadnji dirki zbere največ 
osemdeset).
Andrej se je po sedmih letih dirkanja tako uspel 
povzpeti v sam vrh slovenske razvrstitve, saj bo 
letošnji naslov v skupni razvrstitvi prvi v karieri.

>-**3

2ž

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Toliko razlike, pa samo teden dni je minilo. Kar 
žal mi je, zaradi topa namreč. Skoda je tudi 
točke, vendar pa je nekaj na obzorju. Hrabro in 
pametno so dekleta odigrale, dve napaki pa so se 
pirančanke lahko veselile. Gledano drugače, 
predvsem sz finančne strani je tudi piranski

vložek višji od našega. Igralke, ki pač živimo od 
rokometa ne prepuščajo stvari naključjem. Kot 
vedno pa ena tekma ni merilo. Nove tekme, novi 
izzivi. Nadaljevati in to že v soboto proti Škofji 
Loki. Stare znanke in proti njim je bilo vedno trdo, 
tudi doma.Če za oba derbija ni bila potrebna 
motivacija (posebna), bo tokrat morala "psiha" tudi 
odigrati svoje. Gorenjke grizejo do konca, še dihati 
ne pustijo, če jim seveda pustiš. S polno paro torej, 
publika še vedno priznava samo zmagovalce, v 
Luciji smo bili zadovoljni z borbenostjo, tako treba 
nadaljevati in tribune bodo polne, saj menda igrate 
za barve, publiko in seveda svoj užitek. Vsem 
mojim "grožnjam" le opomin, 5. 2. 2000 Bajc 
Daewoo - Jelovica 20:20. MRK Izola še vedno 
čaka svojega prvega nasprotnika v novem 
prvenstvu, zadnje informacije govorijo o turnirju, 
ki bo dal novega člana 1. b lige. Razveseljivo je to,

da so tudi koprčani v igri in bi bili lahko oni prvi 
tekmec. Kar lepo število derbijev bi bilo na 
sporedu, za osvežitev spomina: N. Gorica, Sežana, 
Koper. Prihodnji teden bo tudi to znano, če ne 
drugo, prihranek na potovanjih. Ob prijetni jeseni 
pa Izola postaja spet rokometna, rokometne ekipe 
se kar vrstijo na končnih pripravah, dobrodošlo 
tudi našim fantom saj bo potrebna maksimalna 
uigranost. Brez olimpijskih iger pač ne gre (TV nas 
kar dobro zasipa), rokometaši pa verjetno pod 
dosegljivim. Počakajmo oceno stroke, publika bi 
tudi ob finalu zahtevala kaj več. Ja, taki pač smo.

http//izola.gvcri.net
POD BELVEDER JEM

8



ODPRTO DRŽAVO PRVENSTVO JADRALCEV V RAZREDO FIRERALL
DEKLEVA IN DOROŠENKO DRŽAVNI PRVAKINJI

V izredno ugodnih vremenskih pogojih in ob rekordni udeležbi 23 posadk iz 
Slovenije, Češke, Svice in Nemčije seje v Izoli končalo odprto državno prvenstvo 
jadralcev v razredu Fireball. Gre za jadralni razred, ki je še najbolj podoben 
olimpijskemu razredu 470, le da so jadrnice nekoliko daljše, jadra nekoliko večja 
in jadrnice toliko hitrejše. Razred Fireball je najbolj razvit v Srednji evropi, v 
nekaterih državah (Švica, Anglija, Nemčija, Češka) pa je celo med najbolj 
razširjenimi.

Letošnje tretje 
državno prvenstvo, ki 
ga je organiziral J.K. 
Olimpie je bilo 
najmočnejše doslej, 
saj so se ga udeležile
najboljše švicarske 
in nemške posadke,
prvič pa so na njem 
sodelovali tudi 
nekateri mlajši 
slovenski jadralci. 
Tako sta se prvenstva 
udeležili tudi
nekdanja olimpijka
Vesna Dekleva in

sedanja
reprezentantka v 

razredu Evropa, Anja DOfOŠenkO, ki sta svoje bogato znanje dobro vnovčili ter bili 
boljši od vseh drugih slovenskih posadk. Se najbolj sta se jim upirala dvakratna 
državna prvaka, SreČO Jadek in Matevž Ravnikar, vendar sta bili jadralki v zadnjih 
regatah boljši in sta odnesli naslov najboljših v Sloveniji. Sicer pa so tujci potrdili 
svojo premoč, saj so zasedli kar 6 prvih mest, razred zase pa sta bila brata MOSer 
iz SviČe, ki sta ta zmagala V petih regatah, bila dvakrat druga in dvakrat četrta. 
Druga ta bila Uechti in Schaer, prav tako iz Švice, tretja pa nemška posadka
Lederer - Schafer.

Na zakjljučni slovesnosti, kjer so podelili tudi _pokale najboljši posadki v 
tekmovanju za slovenski pokal (prejela sta ga Jadek in Ravnikar) so organizatorji 
in VOjkO VOjVOda, direktor Centra za kulturo, šport in prireditve občine Izola 
napovedali kandidaturo za organizacijo evropskega prvenstva za razred Fireball 
leta 2002.

Naslov državnih prvakov sta tako osvojila Srečo Jadek in Matevž Ravnikar, 
državni prvakinji sta postali Vesna Dekleva in Anja Dorošenko naslov mladinskih 
prvakov pa je osvojila posadka Miha SlekOVeC - Al NarkOČiČ, vsi trije Olimpie 
Izola.

NAMIZNI TENIS 1. SNTL - ČLANICE
Članice so igrale v soboto doma proti ekipi Šampionke iz Vrtojbe. Ekipa gostij, 

ki je bistveno izkušenejša in starejša je dosegla prepričljivo zmago 6:0 s tem, da 
izolankam ni uspelo osvojiti niti enega seta. Zelo slabo je tokrat igrala lana 
LlldVik, ki bi morala glede na kvaliteto pokazati vsaj enakovredno igro proti 
najboljšim članicam v državi. Erika JauŠevaC in Tina Nemarnik sta odigrale 
dvoboj veliko boljše kot v prvem krogu proti Iliriji. Sama igra in koncentracija na 
tekmi pa daleč od pričakovane.

v nedeljo je v telovadnici Arrigoni potekal 1. klubski turnir za mlajše in 
starejše kadete in kadetinje, ph kadetih je prvo mesto osvojil Frank Simon,
drugi je bil TrbOVC Matjaž, tretji pa KOtrle Martin. Pri dekletih je zmagala
Ačimovič Alenka pred Marušič Niko in Fatorič Kristino.

MINI ROKOMET
Mladi izolski rokometaši in rokometašice, člani "ŠPOItne Šole Maestral" in 

MRK Izola, so se v Umagu udeležili 5. odprtega prvenstva Hrvaške v MINI 
ROKOMETU. Kljub temu, da so komaj začeli z vadbo, so prikazali dobro igro, 
predvsem fantje, ki so 4 tekme zmagali (Mantova - Italija, Umag, Rudar - Labin in 
Poreč) in izgubili z ekipo Dola pri Hrastniku. Na koncu so v konkurenci 10 ekip iz 
Hrvaške, Italije in Slovenije osvojili odlično 3. mesto. Za ekipo MRK Izola so 
nastopali: Matjaž Lukežic, Luka Krajcar, Ivan Markovčič, Uroš Mačkovček, 
Rorut Mačkovšek, Rojan Dorseki in Marko Fičur.

Deklice so bile leto-dve mlajše od preostalih ekip. Prikazale so zelo borbene igre, 
vendar proti fizično močnejšim ekipam Umaga, Podravke - Koprivnica, Jadrana - 
Reka, Opatije in Celja niso imele možnosti za zmago. Za požrtvovalno igro lahko 
pohvalimo naslednje igralke, ki so se udeležole tumiija: Monika Cuder - SkeMiČ, 
Majda Karakovic, Ana Perič, Saša Sušelj, Elena Gobbo, Amela Redžič, Tea 
Skrt (Tea Cassol in Polona Barič sta zaradi bolezni ostali doma).

Najmlajše "mini rokometaše" pa čaka v oktobru nova preizkušnja, saj 
bomo tudi v Izoli organizirali podoben turnir. '1. MEDNARODNI TURNIR V 
MINI ROKOMETU - IZOLA CUP" Izola, 21.10.2000.
Prepričani smo, da bo sodelovanje na takem tekmovanju našim fantom in 
deklicam še dodatna spodbuda za marljivo in redno vadbo.

MALI OGLASI
- V Izoli najamem 2-sobno stanovanje Info 
tel. 041/211 641,041/696 024
- Dekliško in fantovsko gorsko kolo prodam. 
Tel. 647-788
- Kombiniran otroški voziček znamke PEG 
CARAVELL ugodno prodam. Tel. 647-788
- Moder majhen papagaj je bil najden na
Sončnem nabrežju 10. Tel. 644-535 

DOBRIM GOSPODARJEM ODDAMO DVE
nemški ovčarki stari 4 mesece, tel.: 6418-705
- KUPIM APN4 ali APN 6 po realni ceni in po 
možnosti z originalnim motorjem. Gunjač Elvis; 
Gregorčičeva 40 Izola
- Prodam FINNCLIPPER 35, motosailor - 
prenovljen, Dolžina: 10,60 m, Širina: 3,13 m, Višina: 
2,35 m, Motor: Perkins - 4 cilindri 80 HP - vgrajen, 
Vrsta goriva: Diesel, Zastava: Slovenska, Letnik: 1974, 
Izdelava: Finska INFO: Tel.: 01 5053 704 ali GSM 
041 627 052
- V skrbno varstvo vzamem vašega otroka. Tel.
641 92 91.
- Slive poceni prodamo, po ceni 70 SIT/ Kg (v 
Jagodju). Tel. 643 - 778.
- Prodam in vam po naročilu napišem besedila 
pesmi za pop balade. Cena po dogovoru. Tel. 05 
641 83 70. Darjo.
- Mladoporočenca najameta v Izoli ali Kopru 
enosobno stanovanje do 400 DEM (stroški vključeni 
v ceno, brez predplačila ). Tel. 05 641 83 70 med 13.30 
ali 16.00 ali po 18.30 zvečer. Vprašajte za Darjota.
- Prodam skoraj novo mobilno klimo. Cena 
85.000. Tel. 646-452.
- Prodam otroški voziček Chicco - športni, 
stolček za avtomobil Chicco 9 -18 kg. Za 
darilo dodamo otroško kolo. Tel. 066/782-248, 
po 18.uri.

"Vsakemu kosu smo kos"
JESENSKA ČISTILNA AKCIJA 2000

Tudi to jesen bo Komunala Izola organizirala očiščevalno akcijo, ki je postala že kar 
tradicionalna. Kljub temu, da so letos predvidena sredstva za to dejavnost že porabljena, smo 
se odločili, da akcijo izpeljejo, četudi v malcu skrčenem obsegu.

Plan in program akcije bo objavljen v lokalnem tedniku Mandrač, poleg tega pa bodo 
prebivalci Izole o vsem seznanjeni tudi s pomočjo posebnih zloženk, ki jih bodo prejeli na 
dom. Prav tako bodo obvestila o pričetku akcije in o novostih posredovana na radijskih 
valovih Radia Morje in Radia Capris.

In katere storitve bodo na voljo občanom ?
Tudi tokrat bomo organizirali:

- ODVOZ ODRABLJENIH-ZAPUŠČENIH VOZIL po simbolični ceni 1.000 SIT
- MOBILNI KONTEJNER - za večje količine kosovnih ali vrtnih odpadkov 
■ POMOČ OSTARELIM občanom pri odstranitvi težjih kosovnih odpadkov

Skupaj z Občino Izola in OO Rdečega križa Izola smo letos pripravili novost:
ZBIRANJE IN DEPONIRANJE ŠE UPORABNIH PREDMETOV IN OPREME
na urejenem posebnem platoju na zgornjem delu deponije. Občani, ki bodo katerega od tam 
shranjenih predmetov potrebovali, ga bodo lahko od tam tudi odpeljali.

Na Komunali Izola pričakujemo aktivno 
sodelovanje vseh občanov, predvsem pa računamo 
na upoštevanje objavljenih navodil o oddaji 
kosovnih in drugih odpadkov, saj bomo lahko le na 
ta način učinkovito organizirali in izvedli odvoz 
odpadkov.

Ne dvomimo pa. da bodo občani tudi tokrat v 
polni meri izkoristili priložnost, da svoje kleti in 
podstrešja očistijo stare krame.
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ŠTORIJE IN ČAKULE
Meščanke in meščani mesta PIRAN so pooblastili njegovo ekselenco 
Protestata
in mirovno pogajalsko skupino sai sale & pepe
za odgovor na protestno noto ekselence Protestata mesta Izola in
mirovnikov ” CANON DE FIGHERA "

Cenjeni in spoštovanja vredni Protestat, 
spoštovani člani mirovne skupine "Canon de fighera"!
Po vašem odgovoru sodeč, vam je naš obisk pomenil masa več, kot samo 
"navadno provokacijo najslabše vrste"! Tako vam niti refošk ne požene krvi po 
žilah! Celo v čast nam je, da ste s takim žarom in tolikšnimi besedami skušali 
zapolniti očitno razliko med našimi in vašimi argumenti, izgovoijenimi na dan 
Gospodov XXV. Avgust MM.

Beseda res ni konj in papir marsikaj prenese, skoraj kot mikrofon.
To velja tako za alineo iz vašega statuta iz AD 1360, oziroma določbo, ki se 
tako grobo umešava v maloverjetno možnost porok med prelestnimi 
mladenkami našega plemenitega mesta in vašimi barbarskimi pobalini, kot za 
predlog o ponovni uveljavitvi sramotnega običaja z izolskih porok. Naša 
pogajalka ni (več)*(še)* omožena. Lahko pa se pogajamo o zaroki. Po presoji 
našega consiliuma bi v zakon prispevala tudi vso svojo zgovornost, izredne 
pogajalske sposobnosti in nekaj otrok. Tako za vsak primer, če bi še kdaj bili 
primorani braniti teritorialno celovitost mesta Izola, z hitro in dobro 
odmerjenimi verbalnimi streli in podmladkom, ki bo nadomestil moštvo 
junaških topničarjev, predvsem pozabljivega intendanta.

Za razcvet turizma vam bomo prispevali tudi sol, ne samo poper! Kihniti bo 
treba še kako krepko, z vsemi tistimi na grbi, ki vas bodo prepričevali da to in 
ono za gospodarski razvoj nujno potrebujete! Pomnite našo blagohotno 
ponudbo, ko vas bodo Zrečani zasuli z obljubljenim snegom, turisti pa s 
pločevino na štirih kolesih in malomarno odvrženimi smetmi...

Rampo smo vam prinesli kot posebno dragocenost, unikatno stvaritev in ročno 
poslikano umetnino. Pravo nasprotje vašega KONFINA, s katerim ste vi prvi 
posegli v teritorij našega mesta in grobo prekinili pomembno sojenje 
pohujšancu in preklinjevalcu. Na kratko, potomcu praizolanov, tistih 
rokovnjačev, ki jih je plemenita Venezia izgnala s svojega ozemlja. Zemljevid, 
ki smo ga velikodušno ponudili na ogled ni noben ponaredek, saj ga je za 
verodostojnega ocenila sosednja država.Ta ista, ki je 1991 prva priznala 
Slovenijo za samostojno in suvereno državo. Ko boste tako ugledno mnenje 
pridobili za zmazek Pietra Coppa, vam bomo ponudili še eno možnost za 
pogajanja.

Častna poslanka legendarne Marlene Olbright, Marjetka ALLRIGHT - 
Buonacuore je ponovno preučila oceno izolskega kluba Pod figo. V času 
trgatve, mošta, mladega vina in v imenu vseh ljudi dobre volje (tudi tistih, ki 
Zdravljice ne pojejo le ob državnih praznikih) je mnenje o vaši interpretaciji 
imena Piran preložila v kasnejši čas.
Ob Martinovem bomo z vinskimi vitezi, plemenitimi člani Academie In vino 

veritas
poslali noto ali dve, z vi(oli)nskim ključem, tekočimi zadevami in založene s 
primernimi kozarci.
Spoštovani signor Guerino de Fighera, naj vas opozorimo na nemajhno 
pomoto pri zapisu starega reka, ki je bil menda izgovorjen ob otvoritvi 
piranskega pokopališča:
Kjer leži truplo naših dedov, je naša zemlja.
Tako se pravilno glasi ta prastari rek.
Ne želimo si dočakati trenutka uresničitve vašega reka kot ste ga zapisali vi. 
Dovolite: Kjer leži naše truplo, je naša zemlja. Kdo bo čakal na ta mračni 

trenutek?!
Želimo vam dolgoletnega, zdravega in poštenega življenja ! To slednje ne bo 

lahko izvedljivo, pa vendarle. Ni v naši navadi da čakamo na svetopisemsko 
opozorilo kako ste vsi prah in se vanj tudi povrnete, pa čeprav ste Izolani, naši 
zagrizeni nasprotniki.
Saj, kot smo že neskromno izjavili, mi smo Pirančani ne Zahodni Izolani, 
vsakemu radi ponudimo možnost da zavrže slabe, napadalne namene in 
sprejme miroljubno pogajanje kot edino smiselno in civilizirano dejanje. Še za 
časa življenja, potem naj ima vsak mir. Tudi Izolan.
Čestitamo vam za osvojeno prvo mesto v ocenjevanju turističnih krajev. 
Popolnoma nam je jasno, po kom ste se zgledovali. Resje, bo držalo bo daje 
dobrega mojstra lahko prehitel le njegov vajenec! Kot učenci ste se izkazali 
bolje kot sosedje.To je tudi nekaj malega vredno!

S spoštovanjem,

Protestat mesta Piran 
Nobile Guerina DE centi 

Piran, XXVI. September MM

ŠJORA GUATOCIALLO NE POZNA MILOSTI
Gospa z druge strani meje je 
redna obiskovalka Izole, vendar 
je gostinci in hotelirji ne poznajo. 
Zato pa se je vsakič znova 
prestrašijo guati, še posebej tisti 
veliki in svetli, ki se jim reče tudi 
guatogiallo. Gospa je mojster 
zanje in vsakokrat ko vrže ob 
obali mandrača ali pomola svoji 
dve vabi se čez nekaj ur odpravi 
domov z nekaj lepimi primerki, 
ki so menda specialiteta za 
brodet in ribjo juho.___________

■v

Tisti, ki spremljajo olimpijske 
jadralne regate so že vajeni velikih 
napisov na jadrih, ki tudi 
televizijskim gledalcem omogočajo 
lažje spremljanje regate. Konec tedna 
pa je takšen napis prišel Uidi na jadra 
Fireball-a, ki sta ga na državnem 
prvenstvu vodili Vesna Dekleva in 
Anja Dorošenko. Verjetno je Vesna, 
udeleženka 01 v Atlanti, zgrešila 
Sydney in je končala v Izoli, so 
modrovali poznavalci.
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Država je država in kot so rekli že za časa Franca Jožefa: Cesarju kar je cesarjevega. 
To je doživel tudi naš občan, ki je presenečen izvedel, da ne more dobiti potrdila o 
plačanih davčnih obveznosti, ker jih ni poravnal v celoti. Izpis na davčni upravi je 
namreč izkazoval primankljaj v višini POL TOLARJA (50 stotinov). Ugotovili so, 
daje do tega prišlo povsem slučajno, saj je občan obveznosti plačeval na pošti, tam 
pa vsote zaokrožajo in v njegovem primeru sojo zaokrožili navzdol. Tako je nevede 
storil davčno utajo. Dekleta na izolski davkariji so ga sicer razumela a "dolg" je bilo 
treba (zaradi računalnika) poravnati. Tako je kupil položnico, ki stane 6 tolarjev, na 
banki plačal 180 tolaijev provizije in plačal državi pol tolarja. Zdaj je vse OK.

DRUŠTVO UPOKOJENCEV IZOLA
Vabi svoje člane in druge zainteresirane na celodnevni izlet v Palmanovo, 
Oglej, Gradež in Miramar. Izlet bo v četrtek, 5. 10. 2000 z odhodom izpred 
bivše Lipe ob 7. 00. Prispevek za organizacijo in prevoz je 1. 500 SIT. 
Vstopnine za mozaik in freske v Ogleju (3.000 LIT) ter za ogled miramarskega 
gradu (8.000 LIT) niso vračunane v ceno.
Prijave sprejemamo na sedežu društva, Plenčičeva 3 vsak ponedeljek od 9-11 in 
sredo od 13-17 ure do zapolnitve sedežev enega avtobusa.

(Društvo upokojencev Izola, Društvo upokojencev Jagodje, Združenje 
borcev in udeležencev NOB Izola in Društvo invalidov Izola 

VABILO
Udeležence uspelega izleta 17. maja 2000 s katamaranom na Brione in ostale 
člane društev, ki se iz kakršnihkoli razlogov niso mogli udeležiti omenjenega 
izleta, vabimo na družabno srečanje v hotelu Delfin v Izoli, Tomažičeva 10, 

dne 6. oktobra 2000 s pričetkom ob 19.15 uri.
V hotelu Delfin nam bodo pripravili okusno večerjo, ki jo bomo zalili s 
kozarčkom dobre pijače. Po večerji nas bo zabaval ansambel Oktavija Brajka. 
Imamo še nekaj denarja od naših sponzorjev, zato bo participacija udeležencev 
za večerjo simbolična. Bloke za večerjo in rezervacije sprejemajo:
- v Društvu upokojencev Izola, Plenčičeva 3 vsak ponedeljek od 9. do 11. ure 
in v sredo od 15. -17. ure
- na sedežu ZB in udeležencev NOB, Plenčičeva 3, vsak dan od 8. - 12. ure
- na sedežu društva invalidov, Kraška 1 (tudi za upokojence - Jagodje) ob 
sredah od 15. - 17. ure.
Rezervacije bomo sprejemali do zapolnitve razpoložljivih hotelskih kapacitet. 
Lep pozdrav in vljudno vabljeni.
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STANOVANJSKE SKUPNOSTI ZA
SAMOSTOJNO ŽIVLJENJE

Stanovanjske skupnosti, kot oblika samostojnega bivanja odraslih s posebnimi 
potrebami, so se v zadnjih letih začele uveljavljati tudi v Sloveniji, vendar pa tega 
ne moremo ravno reči za območje treh obalnih občin.

Razen prizadevanj Sklada Silva za ustanovitev tovrstne bivalne skupnosti v vasi 
Fijeroga pri Pomjanu, podobnih iniciativ skorajda ni, četudi gre za eno 
sodobnejših oblik skrbi za tiste, ki za kakovostno življenje potrebujejo nekaj več 
pomoči države in civilne družbe.

Sedaj pa so se tudi v Obalnem društvu za cerebralno paralizo odločili, da 
začnejo z akcijo za ureditev takšne stanovanjske skupnosti. Njihova krovna 
organizacija Zveza društev za cerebralno paralizo Sonček ima že dolgoletne 
izkušnje na tem področju, saj so bivalne skupnosti eden od pomembnejših 
programov, ki jih izvajajo. V Sloveniji tako živi v šestih stanovanjskih skupnostih 
in eni garsonjeri, ki sodijo pod okrilje Zveze, 29 stanovalk in stanovalcev, za 
katere so organizirane različne oblike bivanja. Raznolika je tudi struktura 
uporabnikov, od tistih, ki potrebujejo celodnevno asistenco, do tistih, ki jim 
zadostuje le nekajurna dnevna pomoč

V objektu v Elerjih bi bilo dovolj prostora za organiziranje bivalne 
skupnosti za osem oseb s posebnimi potrebami

Po besedah Patricije Likar, predsednice Obalnega društva za cerebralno 
paralizo je zanje zaenkrat najustreznejša in tudi najcenejša rešitev organiziranje 
bivalne skupnosti v prostorih Zveze Sonček v Elerjih, kjer bi lahko za ta namen 
uporabili objekt, kjer zaenkrat zveza izvaja program obnovitvene rehabilitacije za 
svoje člane iz vse Slovenije. Omenjeni program bi tako morali preseliti na novo 
lokacijo, verjetno v bližini že obstoječega objekta.

V Obalnem društvu so se tako odločili, da bodo v naslednjih mesecih izvedli 
akcijo pridobivanja finančnih sredstev za realizacijo projekta s strani donatorjev. 
Kot pravi Likarjeva, se želijo tudi sami angažirati, da bi svojim članom zagotovili 
možnost za čimbolj avtonomno življenje, kljub invalidnosti. V društvo je trenutno 
vključenih 50 družin in posameznikov z območja, ki poleg obalnih občin zajema 
tudi občine Divača in Ilirska Bistrca, od tega pa jih je kar 13 iz izolske občine.

(K.B.)

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA 
IZOLA
Oktobrske revolucije 1,
6310 Izola,
telefon: 066/66 31 285, 66 31 284. 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure
V Borzah znanja lahko poiščete ali ponudite najrazličnejša znanja in 
informacije. Tokrat vam predstavljamo aktualna učna povpraševanja naših 
članov in vas vabimo, da jim priskočite na pomoč.
In kakšne so želje naših povpraševalcev:
* Gospoda iz Bohinjske bele boste razveselili z domačim receptom za 
varjenje piva, zanima ga namreč kako se zvari domače pivo;
* Gospod iz Lucije zbira literaturo oziroma kakršnekoli informacije o 
Wiehlerjevih gobelinih. Gre za posebno tehniko izdelovanja gobelinov in 
baje obstaja literatura v nemškem jeziku;
* Osnovnošolko iz Kopra zanima gledališko znanje;
* Gospoda iz Sežane pa zanima hipnoza in avtohipnoza, rad bi se namreč 
naučil hipnotizirati...

Če kaj od navedenega veste in ste pripravljeni svoje znanje deliti z našimi 
člani, nas pokličite ali obiščite in seznanili vas bomo z njimi. Naše 
posredovanje je brezplačno, o času in načinu izmenjave znanj ter obliki 
oddolžitve pa se med seboj sami dogovorite.

BOR Z A
znanj/ V

OZARA Slovenija
nacionalno združenje za kakovost življenja
Potrebujete pomoč in podporo zunaj psihiatrične bolnišnice? Si 

8 želite spremstvo in druženje, pa ne veste, kje bi to dobili? Bi radi 
rj) 7 4 P/l izmenjali svoje izkušnje v skupini za samopomoč? Želite

c. u. u. Sp0znati druge svojce, ki imajo družinske člane s težavami z
duševnim zdravjem? Bi svoj prosti čas želeli deliti z nami kol prostovoljec? Oglasite 
se v društvu OZARA, enota Izola, V Smrekarjevi 21 v Izoli, tel. 05 640 35 73.

V petek 29. septembra 2000 
Vas ob 18. uri

vljudno vabimo na
^ Manziolijev trg v
^ Izoli, kjer bomo

POD MARELO
predstavili pesniško 

f zbirko VSESLEDJE.
^ Predstavitve se bodo 

udeležili tudi avtorji:
M Marko Novak, Artur 
M Štern in Zoran Pevec. 

Sodelujejo: Gledališče 
rt in STEPŠ, Plesni studio LAI
n in pevka Mojca

Maljevac.
DUHOVNA UNIVERZA

POT DUHOVNE SAMOURESNICITVE
Življenjska modrost pravi, daje srečen človek tisti, kije našel in uresničil samega 

sebe.
Kaj je tisto, kar moramo najti, kar nam ni poznano že iz vsakdanjega življenja? 

Modreci že tisočletja učijo o tem. To je skriti, tihi, a neminljivi DUHOVNI JAZ, 
neopisljiv zaklad, ki popolnoma poteši vsa naša hrepenenja, ki prinese v naše 
življenje pravi mir in najgloblji smisel.

Sleherni človek bo nekoč stopil na pot iskanja tega lastnega notranjega zaklada. 
Mnogo ljudi že nevede stopa po "poti duhovne samouresničitve”, kajti v njihovem 
srcu seje oglasilo hrepenenje po srečanju s Seboj, s svojim božanskim izvorom in 
po življenju iz njega.

Za vstop na "Pot", pa je potreben življenjski preobrat. Ta se zgodi, ko človek 
spozna, da ga nič več, kar ga je prej razveseljevalo, ne more več trajno izpolniti. 
Takrat človek doume, da je vse, kar je iskal zunaj sebe, npr. v karieri, starših, 
otrocih, partnerju, materialnih dobrinah, minljivo ter da na vse to ne more vplivati 
in si tako zagotoviti trajne sreče.Do tega spoznanja pridemo običajno v življenjskih 
krizah, ob težkih izgubah ljubljenih oseb ali zdravja. Od te točke preobrata v 
življenju začne človek iskati navznoter.Zasluti, da obstaja Pot, daje v njem samem 
duhovni zaklad, ki mu bo prinesel izpolnitev, ki ga bo pomiril, mu vlil moči in 
samozaupanja.

Takemu človeku pravimo "duhovni iskalec", kajti venomer išče načine, kako bi 
spoznal in uresničil svoj pravi notranji jaz. Ponavadi tak človek poseže po duhovni 
literaturi, hodi na razna predavanja, spremeni način prehranjevanja in si zelo želi 
izkušnje zlitosti s svojim duhovnim jazom. Zato se slej ko prej sreča z meditacijo, ki 
nas popelje v globine svoje zavesti, in povzdigne v izkušnjo neizmerne lepote, ki se 
skriva v globini nas samih.

DUHOVNA UNIVERZA
Za vse tiste, duhovne iskalce, ki se jim v srcu prebuja tihi žar, v razumu pa 

spoznanje, da je vredno stopiti na POT DUHOVNE SAMOURESNIČITVE, 
Duhovna univerza letos že dvanajsto leto odpira svoja vrata. Tudi na Obali, 
ponovno po štirih letih, vpisujemo v prvi letnik Duhovne univerze.

Duh starodavne modrosti ter svežina sodobnih spoznanj, se na Duhovni 
univerzi prepletata skozi večletni program, namenjen osebni in duhovni rasti, 
ki je prilagojen času in prostoru, v katerem živimo:
- na skupnih srečanjih (ki potekajo čez vikend, vsakih štirinajst dni) se 
poglabljamo v notranji duhovni svet z naprednimi oblikami meditacije,
- pridobivamo sistematično ezoterično znanje, ki je potrebno za hojo po 
duhovni poti,
- na delavnicah spoznamo vaje iz joge, tai-ji quana, se naučimo dihalnih vaj, se 
posvečamo delu s čakrami ter razvijanju lastnih intuitivnih sposobnosti,
- na bivalnih seminarjih, pa si v mirnem objemu narave, v meditativnem 
vzdušju in iskrivih večernih pogovorih oddahnemo od hitrega tempa 
sodobnega življenja.

Pri tem smo vedno z vami učitelji duhovne rasti, ki iz svojih dolgoletnih 
meditativnih, študijskih ter življenjskih izkušenj, poznamo lepote in izzive na 
poti duhovne samouresničitve.

Vse, ki vas ta pot zanima vabimo na predstavitev Duhovne univerze s 
predavanjem:

"NOVA SPOZNANJA O REINKARNACIJI"
KRAJEVNA SKUPNOST PORTOROŽ, 

4.10.2000 ob 19.uri\ ! S fl I 11 I
DUHOVNA UNIVERZA Učitelji Duhovne univerze
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Odprli smo nov, 
najsodobnejši PORSCHE center

na Ankaranski cesti 10 v Kopru, 
le 100m dlje od stare lokacije.

V servisu smo povečali kapacitete in 
s tem praktično ukinili čakalne roke.

Med ostalimi pridobitvami je tudi 
vrhunska avtomatska avtopralnica. 

Kmalu bomo dogradili tudi kleparsko 
delavnico, za tem še lakirnico.

Porsche Koper
Ankaranska cesta 10
6000 Koper
tel.: 05 / 611 65 00



NASTOPILO JE 71 PLESNIH PAROV
Na Kvalifikacijskem turnirju v latinskoameriških in standardnih 
plesih v Izoli (23.9.) ki ga je prvič organiziral Plesni klub Fredi Izola, 
so napredovali v višji kakovostni razred številni tekmovalci.
Iz Plesnega kluba Fredi Izola sta nastopila dva plesna para. Tin Dančič in 

Tadeja Rebula sta v finalnem tekmovanju v članski konkurenci v latinsko 
ameriških plesih dosegla 2. mesto. Plesni par v konkurenci starejši 
mladinci, Mladen Breč in Katja Munda pa sta v finalu v kategoriji 
latinskoameriški plesi dosegla 4. mesto.
Na startni listi je bilo 71 plesnih parov iz različnih plesnih klubov iz vse 
Slovenije. Razvrščeni so bili v starostne kategorije; pionirji, mlajši 
mladinci, mladinci, starejši mladinci in člani in težavnostne kategorije 
A,B,C in I. Največ, kar 23 plesnih parov, je nastopilo v kategoriji mlajši 
mladinci. V kategoriji pionirji (do 11. leta starosti) je tekmovalo lOparov, v 
kategoriji mladinci 15 parov, starejši mladinci 7, in člani 6 parov. 
Kvalifikacijski turnir se je odvijal v športni dvorani Kraška 1 v Izoli. Po 
oceni glavne sodnice Danice Škofič Novak je potekala organizacija 
odlično, če odmislimo nekaj malih zapletov pri računalniški obdelavi 
podatkov. Tekmovanja so se pričela s standardnimi plesi in vsaka skupina 
se je nato še preizkusila tudi v drugih - latinskoameriških plesih. 
Prireditev si je ogledalo okrog 150 gledalcev. Najbolje uvrščenim je 
čestitala in podelila kolajne ter priznanje županja Občine Izola, Breda 
Pečan. Organizator tekmovanja je bil Plesni klub Fredi Izola, vodja 
tekmovanja pa Bogdan Rebula Predsednik Plesnega kluba Fredi Izola, 
Alojz Zorko, seje na koncu vsem zahvalil za uspešno sodelovanje.

Pozdravljen-a mladi-a tabornik-ca!
Ponovno odpiramo vrata vsem vam, ki ste se že izkazali kot vzorni 
taborniki, ste prisegli in glasno izrekli taborniške zakone, se veliko 
naučili o tab. organizaciji, navadah, življenju v naravi, se pomirili na 
tekmovanjih v postavljanju šotora, ognja, v orijentaciji oz. lovu na 
lisico, ste že poizkusili streljati z lokom.... in še enkrat, vsem vam, ki 
ste že v družbi prijateljev zapeli tab. himno ob večernem ognju!
Ja, vse to ste že počeli.Če ne pa še boste, saj se vsako leto več 
naučimo,več zabavamo,sklenemo nova prijateljstva, preživljamo 
dogodivščine, katere dolgo ne bomo pozabili ter vsako leto 
pridobimo novo znanje, katerega izkažemo s pridobitvijo značke.
Res je, brez tebe ne gre, zato pa te vabimo na PROPAGANDNI 
TABOR, ki bo v petek, 29. septembra 2000 od 12 do 17 ure pred 
taborniško sobo v Livadah (poleg O.S. Livade), kjer se boš lahko 
ponovno vpisal, srečal tvojega vodnika, izvedel o dnevu in uri 
sestankov in dobil vse dodatne informacije.
Če imaš kakšnega prijatelja prijatelja-ico, ki je navdušena nad 
taborništvom, ga-jo kar pripelji s seboj.Vabljeni tudi starši!
Taborniški pozdrav !

RJS IZOLA
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GRAMMYJEV NAGRAJENEC
DAVID MORALE*
V AMBASADI GAVIOLI
Nihče ne vrti enake plošče 
na povsem enak način!
Tako je David Morales, trenutno eden 
od najbolj znanih in priljubljenih (pa 
tudi najbolje plačanih) DJ-jev na 
svetu, nekaj minut pred svojim nastopom razložil, kako se lahko 
zgodi, da imata dva DJ-ja v svoji torbi povsem enake plošče (po 
možnosti največje hite), in je eden od njiju povsem neznan, drugi pa 
zvezdnik svetovnega formata. In slednji je prav David Morales, ki 
kljub sodelovanjem z zvezdami, kot so: Tina Turner, Madonna, Pet 
Shop Boys, Marriah Carrey, itd. (Verjemite, daje spisek še zelo dolg.) 
ter Grammyju za najboljšega remikserja leta ostaja predvsem DJ. 
Vsekakor si pred petindvajsetimi leti, ko je v rodnem Brooklinu svoji mami v 

— spalnici razbijal škatole in skušal spodobno
zmiksati dva komada, ni mogel predstavljati, 
da bodo nekega dne za njim norele množice 
oboževalcev in bo najbolj iskan DJ s strani 
lastnikov klubov, ki želijo vsaj enkrat preveriti 
kapaciteto svoje diskoteke. Tudi sam je 
občasno še dandanes nad reakcijami občinstva 
naivno presenečen: "Včasih se sprašujem, kaj 
vendar takega počnem, da mi ljudje, ko 
vrtim, prihajajo čestitat, me sprašujejo za 
avtograme in nekateri celo dobesedno bulijo 
vame, ko miksam plošče. Ne vem, kaj 
pričakujejo od mene"
No, Morales si je z lažno skromnostjo na svojo 
stran pridobil še eno oboževalko, na Dance 

Lougeu (po domače: glavnem plesišču) pa gaje pričakala nekaj tisoč telesna 
množica pripadnikov klubskega plemena, ki je ob napovedi, da se za konsolo 
končno nahaja DJ vseh DJ-jev, pokazala kakšnih podvigov so sposobne 
človeške glasilke. Ostalo je že zgodovina. V večeru, kjer je Morales 
izmenično serviral vokalne house uspešnice (v dveh verzijah tudi njegov hit 
"Needin’ you") ter daljše hard house sklope, je pleme nič kolikokrat vriskalo, 
pelo, ploskalo, se kremžilo, se smejalo, predvsem pa spet doživelo en "mega 
party", kot so v jutranjih urah izjavljali nekoliko zdelani plemenski 
predstavniki za tisk. (Maja Bee)

TAKKYUISHINO
Umetnik elektronske glasbe iz daljnega vzhoda v Ambasado Gavioli je prišel 
v Izolo že tretjič. V klub je prinesel japonski techno sound, s katerim širi 
obzoija klubskih obiskovalcev. Njegova naravna prisrčnost, ki izvira iz 
njihove kulture ter kvaliteta didžeja vsakič znova njegov nastop naredita 
nepozaben. Takkyu Ishino je vodja na Japonskem 
izredno znane in popularne skupine Denki Groove, 
leta 1993 pa je pričel s samostojno kariero. Humoma 
toda karizmatična osebnost je Takkya Ishina hkrati z 
eksperimentalnim glasbenim stilom kmalu naredila 
za vodilno osebnost japonske techno scene, v Evropo 
pa je prodrl leta '98 z debitantskim nastopom na 
Maydayu. Po tem so se mu odprla vrata zahodnih 
prireditev in klubov. Istega leta je kot prvi azijski 
artist nastopal pred milijonom ljudi na berlinski Love 
Parade (party pred Siegessle). Kot solo artist je 
Ishino poznan po svojem minimalističnem 
underground soundu, ki ga v veliki meri izdaja tudi 
na lastni založbi Loopa.

ril I »Til

Društvo upokojencev Izola in 
Društvo invalidov Izola ter 

Rdeči križ Izola
vabijo svoje člane, šolsko mladino, člane humanitarnih društev in 

ostale občane, da se udeležite

POHODA OKROG IZOLE 
v soboto, 30. septembra ob 9.00 uri

Rekreativni pohod organiziramo v počastitev mednarodnega Dneva 
starejših, 1. oktobra, ki poteka pod geslom:

SVETOVNI OBJEM 2000.
Zbirno in startno mesto bo pred športno dvorano v Izoli, Kraška 1. 

Priporočamo, da pridete na startno mesto primerno obuti 
(teniske ali lahka obutev).

V primeru slabega vremena pohod odpade.
VLJUDNO VABLJENI
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SKIAD RS
za liubiteltske kulturne dejavnosti 

Območna Izpostava Izola 
tel.: 66 31390

36. srečanje najmlajših
filmskih in video ustvarjalcev Slovenije
Izola, 19. in 20. oktober 2000
POGOJI:
- sodelujejo lahko filmski in video ustvarjalci osnovnih šol
- število filmov in video trakov ni omejeno; vsak film ali video mora biti na 
svojem kolutu oziroma na kaseti
- filmi naj bodo posneti na S 8 ali 16 mm traku, opremljeni z zvokom na 
magnetofonskem traku hitrosti 9,5 ali tonsko magnetno sledjo
- video trakovi morajo biti posneti v VHS ali Super VHS tehniki
- dela ne smejo biti daljša od 10 minut

Prikazali bomo vse prispele filme in video trakove, v okviru programa pa bo tudi 
pogovor mladih ustvaijalcev s člani žirije!

Filme in video trakove, s katerimi želite sodelovati na srečanju, je potrebno 
poslati na naslov: SKLAD RS ZA LJUBITELJSKE KULTURNE 
DEJAVNOSTI, Štefanova 5, 1000 LJUBLJANA, najkasneje do 5. oktobra 
2000, kjer jih bo pregledala žirija!
Soorganizatorji: OI SLKD Izola, Kulturni center Izola in KUD Cineast iz 
Ljubljane.

1. FESTIVAL SLOVENSKE ANIMACIJE
Izola, 20. in 21. oktober 2000

Organizatoiji: Kulturni center Izola, OI SLKD Izola in Občina Izola.
Na festivalu lahko sodelujejo vsi, ki se ukvarjajo s filmsko animacijo v naslednjih 

kategorijah:
OSNOVNOŠOLSKI OTROCI (do 15. leta)
SREDNJEŠOLSKI USTVARJALCI (15. do 19 let)
NEODVISNI USTVARJALCI (amaterji)
USTVARJALCI PROPAGANDNIH OGLASOV IN 
GLASBENIH VIDEOSPOTOV
USTVARJALCI ANIMIRANIH FILMOV SLOVENSKIH PRODUCENTOV

Dela bo ocenila mednarodna žirija v sestavi:
ROBERTO CAIANI (Italija), - profesor na akademiji v Perugi avtor animiranih 
filmov, dobitnik številnih mednarodnih nagrad.
BORIVOJ DOVNIROVIČ- BORDO (Hrvaška)- režiser in animator Zagrebške 
šole filmske animacije, avtor mnogih filmov in dobitnik številnih mednarodnih 
priznanj.
IGOR PRASSEL (Slovenija)- publicist in kritik, poznavalec stripa in animacije, 
vodja Animateke pri Slovenski kinoteki.
Častni predsednik žirije bo MIKI MUSTER, prvi slovenski avtor animiranih 
filmov in stripov.

Dodatne informacije in prijavnice dobite na sedežu OI SLKD Izola, Drevored 1. 
maja 9, Izola; tel: 66 31 390.
PRIJAVE NA FESTIVAL SPREJEMAMO DO 10. OKTOBRA 2000.

OBVESTILO
Video kaseta animiranih, igranih, dokumentarnih in 
eksperimentalnih filmov FILMSKEGA KROŽKA "ZARJA" 
(1968-1991) bo izšla v oktobra. Video kaseto lahko naročite na 
sedežu 01 SLKD Izola (66 31390) 
ali v Knligarai GRAFFIT.

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA

ki bo v torek, 3. oktobra 2000, ob 17. uri, v Izoli, Drevored 1. maja 9.

Prisluhnili boste pravljici 

avtoij a Erica Battuta

ki jo je prevedla in Vam jo bo pripovedovala Špela Pahor.

V petek, 6. oktobra 2000, ob 11. uri, nas bo obiskala pisateljica JANJA 
VIDMAR iz Maribora. Vabljeni ste vsi, ki ste reševali SLOVENSKI 

KNJIŽNI KVIZ.

KULTURNI CENTER IZOLA
KULTURNI ROM IZOU

5.10. ob 9.30 in 10.30 uri
Lutkovno gledališče FRU FRU

Ela Peroci MUCA COPATARICA
Ob tednu otroka za vrtec, malo šolo, OS

6.10. ob 20.00 uri
Tone Partljič ČISTILKA MARIJA

Režija: Veno Taufer, igra Mojca Taufer ( monokomedija )

V šolskem letu 2000/2001 vpisujemo v naslednje tečaje in delavnice:

- BALET (klasični): začetniki-pripravnica (od 5 do 8 let)
ter nadaljevalni program za tiste, ki so že obiskovali baletno šolo.
GLEDALIŠKA SKUPINA (od io do 15 let)

-UČENJE KITARE (od 15 let dalje)
MANEKENSKI TEČAJ (od 14 let dalje)
MLADINSKO GLEDALIŠČE MILAGRO (od 16 let dalje)

- LIKOVNI TEČAJ za začetnike in nadaljevalni tečaj (od 16 let dalje)

In formacije in prijave v pisarni Kulturnega centra Izola, Bazoviška 4 
oziroma po telefonu 6415571 med 8 in 14 uro ob delavnikih.

Tečaj in delavnica trebušnega plesa 
Informacije, vpis:

6415 571

Kulturni center Izola 
MissON STUDIO PIRAN 

razpisujeta

ZAČETNI TEČAJ
za

MANEKENKE
in

MANEKENE
za dekleta in fante 
starejše od 14 let

Informacije in vpis: 
Kulturni center Izola, Bazoviška 4 

Tel.: 6415 571 v dop. času

tečaj bo vodila
ga. Barbara Misson

GALERIJA INSÙ LA
razstava fotografij
JAKE JERASA

*.-rv

Ml VEM KJE JE UMETNOST .J

IKIN0 ODEON IZOLA
m ČETRTEK, 28.9., PETEK, 29.9.SOBOTA, 30.9., in NEDELJA, 1.10.201

-BRUC IZ PROVINCE, ob 20.30

(Outside Providence), mladinski • komična drama/ Režija: Michael 
Corrente/ Vloge: Shawn Hatosy, Alee Baldwin, Amy Smart /103 min.

PONEDELJEK. 2.10.. TOREK, 3.10. in SREDA, 4.10.2000 

, ob 20.30

— PONEDELJEK, 2.10., TORE!IPEKEL
l (Inferno), akcijski film / Režija: John G.Avildsen /
Vloqe: Jean Claude Van Damme, Pat Morita, Danny Treyo
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KRIMINALIJE
Vse kale, da so se tatiči prejšnji teden odločili :a temeljitejši pregled vikendov, različnih 
loput in drvarnic v izolski občini Pri tem so bili še bolj natančni kot inšpektorji, ki iščejo 
črne gradnje, plen pa je bil približno enak: nekaj malega za po grlu in za pod zob. Za 
povrh pa so jih še dečki precej polovili, tako da je bil obisk zares brez veze.
BANKOVEC KI GA NI
Iz bencinskega servisa Petrol v Jagodju so sporočili, da je neznanec pri njih vnovčil 
ponarejen bankovec za 2.000 nemških mark. Zapeli so telefoni in nekdanjega lastnika 
ponarejenega bankovca izsledili na mejnem prehodu Škofije.

PREŠEREN JE ZAPEL
Na prešemovi je prišlo do resnega spora med očetom in sinom. Glede na to, daje bil 
sin glasnejši in močnejši se bo moral zagovarjati pri sodniku za prekrške.
Podoben scenarij so izvedli tudi v Kocjančičevi ulici, moškega udeleženca pa čaka 
podobna usoda kot junaka s Prešernove.

SKRBEL JE ZA SOSEDO
Izolan je poklical policijsko postajo in povedal, da že 14 dni pogreša svojo sosedo. 
Skrb je bila hvalevredna, vendar k sreči odveč, saj je bila soseda na trgatvi v Goriških 
brdih.

TERENSKI ODNAŠALCI
Izolan je dečkom sporočil, da so ga obiskali terenski prodajalci. To seveda ne bi bilo za 
policiste nič posebnega, če ti prodajalci ne bi bili tudi odnašalci. Omenjenemu občanu 
so naprimer odnesli denarnico z vsebino vred.

SLABO SKRITA TRAVA
Neznanci so imeli žetev opojnih trav in so približno pol kilograma pridelka - posušene 
zelene snovi. Glede na to, da so policisti prehitro odkrili njihov skriti senik so bili ob 
prihodu gotovo presenečeni, saj tam ni bilo ničesar več. Če jih zanima, kje je njihov 
pridelek lahko pridejo vprašati na policijsko postajo.

LJUBO DOMA KDOR GA IMA
Starejša občanka Kopra je imela veliko težav s prenočevanjem. Čeprav ima precej 
sorodnikov, ki jim je, po njenem pripovedovanju, prepustila vse svoje imetje, je nihče 
ni hotel sprejeti pod streho. Dečki so problem reševali in dokaj uspešno rešili v 
sodelovanju s Centrom za socialno delo.

SRAKA EXPRESS
1 Neznanec je iz kleti stanovanjskega bloka na Cankaijevem drevoredu odnesel 
električno vrtalko in garnituro izvijačev.
1. Oče dijaka SGTŠ je obvestil policiste, da so njegovemu sinu izpod zaklenjenega 
sedeža skuterja ukradli zaščitno čelado.
3. Izolan je sporočil, da so neznanci vdrli v njegov zidan vikend v starem Jagodju. Bili 
so žejni in lačni, saj so odnesli pršut, ribje konzerve in žganje.
4. Neznanci so vdrli v kombi slovaškega državljana in pobrali brivski aparat, 
fotoaparat in daljnogled. Še dobro, daje denar in dokumente imel s seboj.
5. Izolan je prišel na policijsko postajo in povedal, da so neznanci vdrli v leseno barako 
v Polju, ki je last njegove sosede. Iz barake so odnesli le pivo in multisolo, zato pa so 
njemu ukradli nahrbtno kosilnico, ki jo je imel v nezaklenjenem prostoru ob 
stanovanjski hiši.
6. Nek drugi občan pa je sporočil, da so neznanci razbili okno na njegovem vikendu v 
Polju, vendar v notranjost, zaradi dodatne zaščite, niso uspeli priti.
7. Zato pa je neznanec na silo odprl vrata lesenega objekta ob teniških igriščih na 
Tomažičevi ulici. Odnesel ni ničesar, ki tam ni bilo ničesar.
8. Zato pa so neznanci, ki so vdrli v štiri avtomobile pred Gaviolijem, odnesli vse, kar 
so v njih našli.
9. In kaj reči o neznancu, ki v prostorihSplošne bolnišnice Izola trem bolnikom ukradel 
denarnice z denarjem in dokumenti vred.

NEKAJ SO JIH NAŠLI
Zaradi suma storitve več kaznivih dejanj, vlomov in tatvin, so za 4S ur pridržali več oseb. 
Klopčič se je počasi začel odvijati in ovadbe so že na poti do državnega tožilca.
PREHITRO JE PREHITRO
Prejšnji teden se je zgodilo več prometnih nesreč, med temi tudi ena s hudimi 
telesnimi poškodbami. Kriva je bila prevelika hitrost, povzročiteljica pa bo pričakala 
kazensko ovadbo. Tudi zato bodo policisti v naslednjih dneh še bolj poostreno merili 
hitrost, kontrolirali uporabo varnostnih pasov, čelad, kontrolirali psihofizično stanje 
voznikov in nadaljevali z akcijo Stopimo iz teme.

Evropski dan brez avtomobila

BILI SMO ZRAVEN
Evropska ekološka akcija Dan brez avtomobila je bila v Sloveniji zelo 
uspešna, saj je bilo tistega dne na cestah bistveno manj avtomobilov in 
bistveno več koles. Tudi v Izoli je bilo tako, čeprav je res, da so morali k 
temu prispevati tudi policisti, ki so enkrat za spremembo ustavljali tiste 
motoriste, ki se mimo prevažajo po ulicah, ki so zaprte za ves promet. 
Tokrat je marsikdo med njimi izvedel kaj pomeni okrogli prometni znak 
z rdečim robom in rumeno sredino, vendar se ni bati, da bi to spoznanje 
predolgo ostalo v spominu. Že naslednji dan so po ulicah brzeli enako 
glasno in enako hitro, tako da bo treba evropski dan izvajati kar vsak 
dan.
Za razliko od rednih kršiteljev prometnih predpisov pa seje marsikateri 
občan odločil za uporabo kolesa in dopoldne je bilo kar težko najti 
prosto mesto na stojalih za parkiranje koles, ki so postavljena ob 
različnih ustanovah in trgovinah v mestu.

POTAPLJAČI - KOMUNALCI
SO NAŠLI ZAKLAD
V soboto se je v Izoli zgodila tradicionalna vsakoletna očiščevalna 
akcija Slovenski potapljači za čisto morsko dno. Organizator, 
potapljaški klub Norik iz Ljubljane vztraja z organiziranjem 
akcije, čeprav se ne morejo pohvaliti s sodelovanjem potapljačev iz 
slovenske Istre, ki akcijo opazujejo bolj s strani.
Letošnja izolska akcija je bila tako nekakšna prelomnica, saj so se ji 
pridružili potapljači izolskega kluba Manta, ki sicer sodelujejo v ekipah 
Civilne zaščite za reševanje na vodi in iz vode. Vsega skupaj je bilo 
kakšnih 50 potapljačev iz vse Slovenije od tega deset izolskih.
Našli so kar precej zanimivih odpadkov, od stolov iz bližnjih gostinskih 
lokalov do akomulatorjev, posebna najdba pa je bil poslovni kovček z 
vsemi dokumenti in plačilnimi karticami, last starejšega moškega. 
Kovček z vsebino so predali izolskim policistom.
Tudi tokrat je v akciji sodeloval koprski Hidro s svojim posebnim 
plovilom, ki so ga potapljači - komunalci kar dobro napolnili.



POSEZONA JE ŽIVA

Da se letošnje posezone res ni treba sramovati dokazuje tudi živahnost na izolskem 
carinskem pomolu, kjer še vedno pristajajo ladje polne turistov in tudi med domačimi 
prevozniki je ob koncih tedna težko najti tistega, ki bi ostal brez dela. Če k temu 
dogajanju dodamo še redno ladijsko linijo med obalnimi mesti lahko sklenemo, da smo 
Slovenci počasi le spoznali, daje tudi morje neke vrste cesta.

0 TURIZMU TUDI ZA MIZO
O turizmu govorijo takorekoč vsi. 
Enkrat trgovci in gostinci, drugič 
sobodajalci, tretjič hotelirji, četrtič 
organizatorji prireditev in še kdo. 
Skratka, turizem je gospodarska panoga 
o kateri si upa razpravljati takorekoč 
vsak občan in prav je tako, saj turizma 
brez ljudi ne more biti. Tako so 
ugotavljali tudi udeleženci okrogle 
mize o turizmu, ki se je zgodila v 
soboto dopoldne v gostinskem šolskem 
centru. Govorili so o turističnih izzivih 
novega tisočletja in o tem, da bo morala 
Izola še veliko storiti, da bo tudi v 
naslednjih letih ohranila naslov, ki si ga 
je prislužila letos.

POTAPLJAČI KOT KOMUNALCI

Slovenski potapljači so konec prejšnjega tedna izvedli tradicionalno akcijo 
čiščenja morskega dna in se tokrat lotili izolskega zaliva, natančneje 
komunalnih privezov v zalivu. Čeprav se je na prvi pogled zdelo, da ne bodo 
našli prav veliko smeti se je nabralo za par kontejnerjev najrazličnejših 
kosovnih odpadkov, od različnih prevoznih sredstev, do plastične in keramične 
posode, orodja in in posebej stvari, kijih uporabljajo morjeplovci. Natančneje o 
poteku akcije pa na notranji strani časopisa.

MOTOHOV KOT
..Ml Bomo \
POJKRItu, DA 
60 N im ZAHOb NE 

1 BO VES ItDES ...

te

ROČNA in VODNA 
MASAŽA
FINSKA ih TURŠKA 
SAVNA
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 
(Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN 
OD 10.00 do 20.00
ob ponedeljkih zaprto

ZA JADRALCE NI POSEZONE

Nekoč je jadralna sezona trajala od aprila do septembra, potem se je podaljšala 
na februar in november, zdaj pa jadralci jadrajo takorekoč brez oddiha. Letošnja 
jesen bo še posebej živahna, saj smo konec prejšnjega tedna doživeli odprto 
državno prvenstvo jadralcev v manj znanem jadralnem razredu Fireball, konec 
tega tedna bo v Trstu MINIBARCOLANA na kateri bo sodelovalo blizu 3.000 
jadralcev v razredu Optimist. Teden dni kasneje bo na vrsti prava 
BARCOLANA in sredi oktobra odprto državno prvenstvo jadralcev v razredu 
Evropa. Hkrati seje že začelo tekmovanje za jesenski pokal in še kaj. Skratka, 
jader v zalivu še ne bo zmanjkalo prav hitro.

Petek

sončno 
max 25 
min. 15
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sončno 
max. 26 
min. 14

Nedelja

sončno 
max.25 
min. 12
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